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00:01:19.477 --> 00:01:23.878 

Otwieram XIV zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie IX kadencji. 

 

00:01:23.938 --> 00:01:27.398 

Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa 

Pana Wojciecha Sołtysa. 

 

00:01:27.418 --> 00:01:28.719 

- Dzień dobry. 

 

00:01:28.779 --> 00:01:31.139 

- Witam Zastępcę Burmistrza Pana Wojciecha 

Szefnera. 

 

00:01:31.159 --> 00:01:39.941 

- Dzień dobry. 

- Witam. 

 

00:01:39.981 --> 00:01:42.442 

Witam Sekretarza gminy Sulechów Panią 

Magdalenę Klucznik. 

 

00:01:44.562 --> 00:01:47.423 

Witam skarbnika gminy Sulechów Pana Marcina 

Fafułę. 

 

00:01:50.404 --> 00:01:57.707 

Witam przedstawiciela jednostki policji Pana 

Komisarza Sławomira Wojsa. 

 

00:01:57.747 --> 00:02:01.869 

Witam również przedstawicieli jednostki wojskowej 

na czele z majorem 

 

00:02:01.949 --> 00:02:12.450 

Arturem Fudalą. 

 

00:02:12.490 --> 00:02:14.151 

Witam Sołtysów sołectw gminy Sulechów, 

 

00:02:14.191 --> 00:02:16.372 

witam Kierowników Wydziałów Urzędu Miejskiego, 

 

00:02:16.432 --> 00:02:20.014 

obsługę prawną i kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

00:02:20.054 --> 00:02:22.855 

Serdecznie witam mieszkańców gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

00:02:22.875 --> 00:02:24.195 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

00:02:25.996 --> 00:02:29.378 

Bardzo proszę Państwa Radnych o kliknięcie 

kworum. 

 

00:02:29.418 --> 00:02:31.579 

Szanowni Państwo informuję Państwa, 

 

00:02:31.619 --> 00:02:34.000 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i 

publikowana. 

 

00:02:35.541 --> 00:02:38.142 

Wysoka Rado stwierdzam na podstawie 

sprawdzenia w sposób 

 

00:02:38.162 --> 00:02:42.122 

elektroniczny kworum, że nastawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

00:02:42.142 --> 00:02:47.003 

Miejskiej w Sulechowie na dzisiejsze sesje obecnych 

jest 18 radnych. 

 

00:02:47.023 --> 00:02:50.724 

W związku z tym stwierdzam, że obrady XIV sesji IX 

kadencji Rady 

 

00:02:50.744 --> 00:02:54.945 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

00:02:54.965 --> 00:03:00.126 

Porządek obrad wszyscy Radni otrzymali, 

 

00:03:00.166 --> 00:03:01.847 

więc nie będę odczytywać porządku obrad. 

 

00:03:01.887 --> 00:03:06.652 

Czy do proponowanego porządku obrad sesji, 

 

00:03:06.732 --> 00:03:09.794 

obrad sesji. Ktoś z Państwa radnych lub Pan 

Burmistrz zgłasza jakieś 

 

00:03:09.854 --> 00:03:12.215 

propozycje i tutaj mamy zgłoszenia. 

 

00:03:12.275 --> 00:03:16.677 

Pierwszy się zgłosiłem ja, więc chciałbym zgłosić 

tutaj na wniosek 
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00:03:16.737 --> 00:03:22.640 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do porządku obrad 

trzy uchwały. 

 

00:03:22.660 --> 00:03:28.422 

I teraz najpierw druk numer 38/2025. 

 

00:03:28.422 --> 00:03:30.844 

Uchwała w sprawie stwierdzenia braku właściwości 

Rady Miejskiej 

 

00:03:30.884 --> 00:03:32.244 

w Sulechowie do rozpatrzenia skargi. 

 

00:03:32.304 --> 00:03:33.785 

To jest pierwsza uchwała. 

 

00:03:34.394 --> 00:03:37.635 

Chciałbym żeby ona była zgłoszona do porządku 

obrad oczywiście 

 

00:03:37.695 --> 00:03:41.056 

w punkcie 9 rozpatrzenie i głosowanie projektów 

uchwał. 

 

00:03:41.096 --> 00:03:44.637 

Myślę że według kolejności numeracyjnej tych 

uchwał. 

 

00:03:44.657 --> 00:03:48.318 

Jak mamy 38, to będzie następna 39 więc jak Pan 

Burmistrz zgłosi 

 

00:03:48.358 --> 00:03:52.039 

z mniejszym numerem to będziemy to robić po kolei 

tak jak są 

 

00:03:52.160 --> 00:03:53.440 

numerowane. 

 

00:03:53.500 --> 00:03:57.581 

Druga uchwała druk numer 39/2025 uchwała w 

sprawie rozpatrzenia 

 

00:03:57.641 --> 00:04:00.042 

skargi na zaniechanie działania przez burmistrza 

Sulechowa. 

 

00:04:00.936 --> 00:04:04.778 

I również do porządku obrad w punkcie 9 i trzecia 

uchwała druk numer 

 

00:04:10.202 --> 00:04:12.523 

40/2025. Uchwała w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu 

 

00:04:12.563 --> 00:04:17.547 

Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim 

skargi z dnia 4 marca 2025 roku 

 

00:04:17.607 --> 00:04:19.348 

wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

00:04:19.368 --> 00:04:20.889 

To są trzy uchwały. 

 

00:04:20.929 --> 00:04:23.410 

Do głosu zgłosiły się kolejne osoby. 

 

00:04:23.450 --> 00:04:25.051 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:04:27.206 --> 00:04:28.366 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:04:28.446 --> 00:04:32.847 

Myślę, że chwilę przede mną mogę wpuścić Pana 

Burmistrza a ja zaraz 

 

00:04:32.887 --> 00:04:34.048 

po Panu Burmistrzu. 

 

00:04:34.068 --> 00:04:36.568 

- Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

00:04:36.608 --> 00:04:37.868 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rada, 

 

00:04:37.908 --> 00:04:42.249 

Szanowni Państwo proszę o wprowadzenie do 

porządku obrad druku numer 

 

00:04:42.329 --> 00:04:46.850 

37. To jest druk o którym rozmawialiśmy, 

 

00:04:46.930 --> 00:04:51.511 

a dotyczy odpłatnego nabycia nieruchomości do 

gminnego zasobu 

 

00:04:51.551 --> 00:04:53.152 

nieruchomości gminy Sulechów. 

 

00:04:53.192 --> 00:04:55.312 

To jest ten obiekt w porcie w Cigacicach. 

 

00:04:56.152 --> 00:04:58.013 



Załącznik do protokołu 
nr ORG.0002.3.2025 z 18 marca 2025 r. 

Strona 3 z 47 
 

- Dziękuję bardzo proszę Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

00:04:59.334 --> 00:05:00.855 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:05:00.895 --> 00:05:02.755 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:05:02.796 --> 00:05:08.358 

Wysoka Rado, Szanowni Goście w imieniu klubu 

radnych Prawo 

 

00:05:08.378 --> 00:05:12.981 

i Sprawiedliwość chciałbym złożyć dzisiaj wniosek o 

nieprocedowanie 

 

00:05:13.001 --> 00:05:15.800 

w dniu dzisiejszym druku numer 36. 

 

00:05:15.800 --> 00:05:19.362 

Jest to uchwała naszego klubu, apelu, 

 

00:05:19.402 --> 00:05:25.104 

który jest poświęcony rozbudowie Centrum 

Integracji Cudzoziemców. 

 

00:05:25.504 --> 00:05:28.185 

Proszę Państwa jako wnioskodawcy projektu 

uchwały, 

 

00:05:28.225 --> 00:05:32.407 

która jest tak naprawdę głosem wszystkich 

mieszkańców gminy Sulechów, 

 

00:05:32.447 --> 00:05:37.869 

chcemy jednocześnie wskazać, iż niepoddawanie 

pod głosowanie tego 

 

00:05:37.929 --> 00:05:42.483 

druku w dniu dzisiejszym jest wyłącznie 

podyktowane odroczeniem 

 

00:05:42.543 --> 00:05:46.745 

w czasie procedowania do następnego posiedzenia 

sesji Rady Miejskiej. 

 

00:05:46.765 --> 00:05:49.827 

W tym punkcie chciałbym Pana Przewodniczącego 

do tego zobowiązać 

 

00:05:49.927 --> 00:05:52.108 

poniekąd. 

 

00:05:52.148 --> 00:05:56.390 

Wierzymy, że radni, którzy na posiedzeniu komisji 

zagłosowali 

 

00:05:56.410 --> 00:06:03.854 

przeciwko przyjęciu tego apelu, będąc tak naprawdę 

w naszej ocenie, 

 

00:06:03.874 --> 00:06:08.597 

w mojej ocenie przeciwko głosując w ten sposób 

bezpieczeństwu naszego 

 

00:06:08.657 --> 00:06:13.818 

samorządu przez najbliższy okres zapoznają się z 

materiałami jakie 

 

00:06:13.858 --> 00:06:19.303 

Państwu dzisiaj zostały przez nasz klub dostarczone 

oraz wezmą 

 

00:06:19.363 --> 00:06:22.866 

odpowiedzialność za gminę Sulechów popierając 

projekt uchwały, 

 

00:06:22.906 --> 00:06:28.090 

oczywiście być może ze zmodyfikowaną treścią 

uzasadnienia na które to 

 

00:06:28.190 --> 00:06:33.355 

zmiany jako wnioskodawcy, proszę Państwa 

jesteśmy otwarci. 

 

00:06:33.395 --> 00:06:38.119 

Nie mówimy nie zamykamy samej uchwały na 

zmiany. 

 

00:06:38.839 --> 00:06:42.162 

Niemniej uważamy, że ta uchwała dzisiaj dla gminy 

Sulechów i dla 

 

00:06:42.222 --> 00:06:45.766 

całego województwa lubuskiego jest bardzo 

potrzebna. 

 

00:06:45.806 --> 00:06:50.109 

Sama idea, która przyświeca powstaniu takiej 

uchwały jest również 

 

00:06:50.149 --> 00:06:53.673 

widoczna w złożonej przez mieszkańców petycji, 

 

00:06:53.753 --> 00:06:58.997 
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ale również też podjęta w formie podobnych uchwał 

przez inne 

 

00:06:59.057 --> 00:07:01.760 

samorządy tak naprawdę w całym kraju. 

 

00:07:03.231 --> 00:07:07.275 

Dziś jesteśmy w sytuacji, gdzie jako stabilny 

finansowo samorząd 

 

00:07:07.295 --> 00:07:12.079 

w województwie lubuskim powinniśmy wyznaczać 

kierunki jakimi należy 

 

00:07:12.139 --> 00:07:16.863 

kierować się kształtując naszą regionalną politykę 

bezpieczeństwa. 

 

00:07:16.903 --> 00:07:21.006 

Nie należy mieć złudzeń, jak próbowała nam 

przedstawić Pani 

 

00:07:21.046 --> 00:07:23.428 

Przewodnicząca Izabela Wojewoda na komisjach, 

 

00:07:23.488 --> 00:07:27.692 

przytaczając tam definicję Centrum Integracji 

Cudzoziemców, 

 

00:07:27.732 --> 00:07:32.354 

która faktycznie forma która została nam 

przekazana, 

 

00:07:32.414 --> 00:07:37.157 

ona była aktualna jednak do września 2024 roku. 

 

00:07:37.217 --> 00:07:43.100 

Taki kształt pierwotnego projektu będzie 

realizowany przez polityków 

 

00:07:43.140 --> 00:07:47.403 

koalicji w Sejmie oraz województwie w 

zdecydowanie zmieniony sposób. 

 

00:07:48.897 --> 00:07:51.980 

Obecny rząd w porozumieniu z Komisją Europejską 

oraz państwem 

 

00:07:52.040 --> 00:07:56.904 

sąsiadującym z nami przewiduje wykorzystać 

Centrum Integracji 

 

00:07:56.944 --> 00:08:00.247 

Cudzoziemców do lokowania w nich migrantów z 

Niemiec, 

 

00:08:00.307 --> 00:08:05.211 

jak pokazują wszystkie raporty MSW państw Unii 

Europejskiej, 

 

00:08:05.251 --> 00:08:08.874 

tak naprawdę osób, które generują wysoką 

przestępczość w krajach, 

 

00:08:08.914 --> 00:08:11.076 

gdzie przebywają. 

 

00:08:11.116 --> 00:08:13.706 

Z doświadczenia zawodowego mam wiedzę, 

 

00:08:13.726 --> 00:08:16.489 

iż każdy z migrantów państw trzecich robi wszystko, 

 

00:08:16.529 --> 00:08:19.892 

aby służby nie ustaliły ich tożsamości, 

 

00:08:19.932 --> 00:08:25.076 

co za tym idzie pewne poczucie bezkarności tych 

osób zwykle wzrasta. 

 

00:08:27.278 --> 00:08:30.361 

Kończąc, żeby nie przedłużając tej sesji proszę 

Państwa Wysoka Rado 

 

00:08:30.421 --> 00:08:32.883 

apeluję raz jeszcze do wszystkich radnych, 

 

00:08:32.923 --> 00:08:35.906 

aby spotykając się na kolejnym posiedzeniu sesji 

Rady Miejskiej 

 

00:08:36.659 --> 00:08:40.340 

zagłosowali jednomyślnie za przyjęciem stanowiska 

mieszkańców gminy 

 

00:08:40.380 --> 00:08:44.601 

Sulechów odrzuceniem relokacji migrantów w 

Centrum Integracji 

 

00:08:44.661 --> 00:08:45.901 

Cudzoziemców w Zielonej Górze. 

 

00:08:47.341 --> 00:08:52.602 

Ta sprawa nie ma barw politycznych ani klubowych. 

 

00:08:52.622 --> 00:08:57.223 
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Jest to nasz obowiązek jako radnych siedzących przy 

tym stole 

 

00:08:57.303 --> 00:09:01.124 

i należycie zadbać, aby w naszym samorządzie 

zapewnić poczucie 

 

00:09:01.164 --> 00:09:06.170 

bezpieczeństwa wszystkim mieszkańcom niezależnie 

jako 

 

00:09:06.211 --> 00:09:11.392 

polityk czy samorządowiec odbierze apel 

negatywnie czy z euforią. 

 

00:09:11.412 --> 00:09:14.433 

Mamy tutaj na myśli oczywiście Pana Marszałka, 

 

00:09:14.473 --> 00:09:16.874 

Pana Wojewodę, Pana Premiera. 

 

00:09:16.934 --> 00:09:23.176 

Taka uchwała tak naprawdę nie ma na celu urazić 

kogokolwiek tylko 

 

00:09:23.216 --> 00:09:27.757 

zapewnić naszym mieszkańcom poczucie 

bezpieczeństwa i poczucie tego, 

 

00:09:27.817 --> 00:09:31.439 

że my reprezentujemy godnie naszych mieszkańców 

i nie chcemy się 

 

00:09:31.459 --> 00:09:32.599 

sprzeczać politycznie. 

 

00:09:35.441 --> 00:09:36.502 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:09:36.542 --> 00:09:41.246 

Proszę do głosu zgłosiła się Pani Radna Izabela 

Wojewoda. 

 

00:09:41.306 --> 00:09:44.869 

- Ponieważ zgłosiłam się z propozycją wycofania 

tego projektu uchwały 

 

00:09:44.909 --> 00:09:49.092 

żeby dopracować jego treść tak żebyśmy się wszyscy 

pod nim podpisali. 

 

00:09:49.352 --> 00:09:52.875 

To zobowiązuje się żeby zaprosić Panią Dyrektor 

Wojewódzkiego Urzędu 

 

00:09:52.955 --> 00:09:56.138 

Pracy, żeby przedstawiła działalność projektu 

 

00:09:56.738 --> 00:09:59.080 

edukacyjno-szkoleniowego. 

 

00:09:59.200 --> 00:10:01.882 

Natomiast oczywiście jak najbardziej wypracujmy 

takie stanowisko sama 

 

00:10:01.922 --> 00:10:04.044 

też jestem gotowa. 

 

00:10:04.244 --> 00:10:07.368 

popracować, żeby to było stanowisko nas wszystkich 

i żeby brzmiało 

 

00:10:07.428 --> 00:10:11.372 

tak zgodnie z prawdą i zgodnie z odniesieniem 

merytorycznym. 

 

00:10:11.412 --> 00:10:14.535 

Natomiast myślę, że takim terminem w sprawach 

różnych dyskutujemy 

 

00:10:14.555 --> 00:10:16.598 

wspólny termin na jaki dzień zaprosić, 

 

00:10:16.658 --> 00:10:19.741 

żeby miało to miejsce jeszcze przed komisjami w 

przyszłym miesiącu. 

 

00:10:21.837 --> 00:10:24.360 

- Dziękuję bardzo proszę do głosu zgłosił się Pan 

Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:10:25.381 --> 00:10:27.683 

- Dziękuję Panie Przewodniczący jeszcze tylko 

uzupełniając moją 

 

00:10:27.723 --> 00:10:28.824 

wypowiedź. 

 

00:10:28.864 --> 00:10:33.348 

Te wszystkie druki które państwo dostali są to 

dokumenty wydrukowane 

 

00:10:33.408 --> 00:10:34.889 

ze strony rządowej. 
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00:10:34.909 --> 00:10:38.933 

Nie są to dokumenty z żadnego medium. 

 

00:10:38.993 --> 00:10:42.716 

Niezależnie o jakim państwo moglibyście nam 

zarzucić, 

 

00:10:42.796 --> 00:10:44.438 

to nie jest media, to jest strona rządowa. 

 

00:10:45.410 --> 00:10:49.152 

I chciałbym naprawdę żebyście państwo rzetelnie 

zapoznali się z tymi 

 

00:10:49.192 --> 00:10:51.373 

materiałami. 

 

00:10:51.413 --> 00:10:53.654 

Chociażby nawet na stronie trzeciej punkt 4, 

 

00:10:53.734 --> 00:10:59.076 

że celem jest również legalizacja pobytu 

cudzoziemców na terytorium RP. 

 

00:10:59.116 --> 00:11:04.358 

Także naprawdę treść zawiera to wszystko co 

ustawodawca przewiduje 

 

00:11:04.398 --> 00:11:06.459 

w zmienionej formie. 

 

00:11:06.519 --> 00:11:08.320 

budowę tych centrów integracji cudzoziemców. 

 

00:11:08.360 --> 00:11:13.203 

To nie będzie to co miało miejsce w poprzedniej 

kadencji Sejmu, 

 

00:11:13.243 --> 00:11:16.825 

gdzie byli lokowani obywatele ze wschodu, 

 

00:11:16.865 --> 00:11:20.487 

gdzie chcieliśmy im pomóc w formie edukacji 

języka, 

 

00:11:20.527 --> 00:11:21.988 

znalezienia pracy. 

 

00:11:22.048 --> 00:11:26.311 

Tym razem kierunek jest zupełnie inny i na dużo, 

 

00:11:26.371 --> 00:11:27.892 

dużo większą skalę. 

 

00:11:27.912 --> 00:11:30.333 

Dlatego jako klub obawiamy się, 

 

00:11:30.393 --> 00:11:32.995 

że nasz samorząd również poprzez to, 

 

00:11:33.055 --> 00:11:37.598 

że jesteśmy samorządem ościennym, będziemy 

zagrożeni przy takiej 

 

00:11:37.618 --> 00:11:41.682 

ilości napływu tych migrantów. 

 

00:11:41.842 --> 00:11:45.005 

Siłą rzeczy nasz samorząd również to dotknie. 

 

00:11:48.408 --> 00:11:53.112 

- Dziękuję Panie Piotrze ja tylko odnosząc się do 

tego do tego do tej 

 

00:11:53.152 --> 00:11:56.474 

części wypowiedzi Pana która dotyczyła mnie mogę 

się tylko zobowiązać 

 

00:11:56.514 --> 00:12:01.778 

że takie spotkanie w okresie między sesyjnym 

zrobimy to na pewno i ta 

 

00:12:01.818 --> 00:12:04.680 

dyskusja się będzie tutaj toczyć wewnętrznie. 

 

00:12:04.720 --> 00:12:08.602 

Natomiast nie mogę Panu obiecać, że do porządku 

obraz następnej sesji 

 

00:12:08.622 --> 00:12:10.684 

wprowadzę jakąś uchwałę czy apel tak no, 

 

00:12:10.724 --> 00:12:14.306 

bo jeżeli czegoś nie dyskutujemy to nie będę mógł 

być zobowiązany 

 

00:12:14.326 --> 00:12:16.788 

wtedy państwo jako klub będziecie mogli to zgłosić 

także. 

 

00:12:18.089 --> 00:12:20.350 

Wszystko zależy jak ta dyskusja Panie Piotrze się 

potoczy, 

 

00:12:20.410 --> 00:12:23.252 

to nie zależy ode mnie. 
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00:12:23.312 --> 00:12:26.454 

Nie widzę więcej zgłoszeń w tym punkcie, 

 

00:12:26.494 --> 00:12:29.116 

zatem przechodzimy do głosowania zmian w 

porządku obrad. 

 

00:12:29.136 --> 00:12:38.087 

Panie Bartku może według numeracji, czyli na 

początek. 37 tak? 

 

00:12:38.127 --> 00:12:43.790 

Na początek wprowadzenie do porządku obraz 

druku numer 37/2025 uchwała 

 

00:12:43.810 --> 00:12:46.972 

w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości do 

gminnego zasobu 

 

00:12:46.992 --> 00:12:51.674 

nieruchomości gminy Sulechów w punkcie 9 

podpunkt 16. 

 

00:12:53.415 --> 00:12:56.337 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:13:04.285 --> 00:13:08.488 

Za 19 radnych stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta. 

 

00:13:08.829 --> 00:13:11.191 

Uchwała została wprowadzona do porządku obrad 

jednogłośnie. 

 

00:13:11.211 --> 00:13:15.894 

Przechodzimy do głosowania kolejnej zmiany w 

porządku obrad. 

 

00:13:15.914 --> 00:13:19.557 

Wprowadzenie do porządku obrad druku numer 

38/2025. 

 

00:13:19.557 --> 00:13:23.280 

Uchwała w sprawie stwierdzenia braku właściwości 

Rady Miejskiej 

 

00:13:23.320 --> 00:13:27.283 

w Sulechowie do rozpatrzenia skargi w punkcie 9 

kolejny podpunkt. 

 

00:13:27.323 --> 00:13:32.547 

Bardzo proszę państwa radnych o głosowanie nad 

zmianą porządku obrad. 

 

00:13:35.573 --> 00:13:36.833 

Za 19 radnych. 

 

00:13:36.893 --> 00:13:38.814 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obraz została 

przyjęta 

 

00:13:38.854 --> 00:13:40.614 

jednogłośnie. 

 

00:13:40.654 --> 00:13:45.356 

Kolejne głosowanie wprowadzenie do porządku 

obraz druku numer 39/2025 uchwała 

 

00:13:45.416 --> 00:13:48.196 

w sprawie rozpatrzenia skargi na zaniechanie 

działania przez 

 

00:13:48.216 --> 00:13:49.777 

burmistrza Sulechowa. 

 

00:13:49.797 --> 00:13:52.578 

Wprowadzamy to do porządku obrad w punkcie 9. 

 

00:13:52.638 --> 00:13:54.278 

kolejny podpunkt. 

 

00:13:54.318 --> 00:13:57.139 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:14:08.605 --> 00:14:11.447 

Za 19 radnych stwierdzam, że zmiana do porządku 

obraz została 

 

00:14:11.507 --> 00:14:13.108 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:14:13.148 --> 00:14:17.972 

Kolejny wniosek wprowadzenie do porządku obraz 

druku numer 40/2025 uchwała 

 

00:14:18.032 --> 00:14:20.893 

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego 

 

00:14:20.934 --> 00:14:26.037 

w Gorzowie Wielkopolskim skargi z dnia 4 marca 

2025 roku wraz 
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00:14:26.057 --> 00:14:27.538 

z odpowiedzią na skargę. 

 

00:14:27.558 --> 00:14:29.900 

Wprowadzamy to do porządku obrad w punkcie 9. 

 

00:14:29.960 --> 00:14:31.000 

Kolejny podpunkt. 

 

00:14:31.040 --> 00:14:33.622 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:14:37.885 --> 00:14:39.086 

Za 19 radnych. 

 

00:14:39.126 --> 00:14:41.448 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta jednogłośnie 

 

00:14:41.488 --> 00:14:50.915 

i ostatnia zmiana usunięcie z projektu porządku 

obrad punktu 9.15, 

 

00:14:50.915 --> 00:14:55.419 

druk numer 36/2025 apel w sprawie stanowiska 

gminy Sulechów 

 

00:14:55.459 --> 00:14:58.981 

dotyczącej planowanej organizacji rozbudowy 

Centrum Integracji 

 

00:14:59.021 --> 00:15:00.142 

Cudzoziemców Zielonej Górze. 

 

00:15:02.472 --> 00:15:06.175 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:15:06.215 --> 00:15:10.099 

Wycofanie z porządku obrad punktu 9.15. 

 

00:15:10.099 --> 00:15:12.921 

Za 19 radnych stwierdzam, że zmiana do porządku 

obrad została 

 

00:15:12.961 --> 00:15:14.282 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:15:15.523 --> 00:15:16.724 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:15:16.784 --> 00:15:20.067 

Punkt 3. Informacja przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:15:20.087 --> 00:15:23.948 

o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

00:15:23.988 --> 00:15:26.929 

Szanowni Państwo informację taką dostaliście w 

sposób elektroniczny, 

 

00:15:26.949 --> 00:15:30.170 

więc ja jej nie będę odczytywać. 

 

00:15:30.210 --> 00:15:34.672 

Mogli Państwo się również z nią zapoznać 

mieszkańcy elektronicznie. 

 

00:15:34.732 --> 00:15:38.293 

Pan Bartek zawsze udostępnia to w internecie. 

 

00:15:38.313 --> 00:15:42.791 

Wspomnę tylko, że tutaj jeszcze Państwo dostaliście 

zaproszenie 

 

00:15:42.851 --> 00:15:45.733 

od uczniowskiego klubu sportowego Jedynka 

zaproszenie 

 

00:15:45.753 --> 00:15:49.595 

na międzynarodowy turniej w akrobatyce sportowej 

zostanie akrobatom 

 

00:15:49.775 --> 00:15:52.516 

29 marca 2025 roku godzina 9.00. 

 

00:15:53.757 --> 00:15:58.059 

Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania do 

sprawozdania? 

 

00:15:58.099 --> 00:16:00.160 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:16:02.119 --> 00:16:05.361 

Punkt 4 informacja przewodniczących Komisji Rady 

Miejskiej 

 

00:16:05.381 --> 00:16:08.622 

w Sulechowie z prac komisji w okresie 

międzysesyjnym i tutaj również 

 

00:16:08.682 --> 00:16:11.443 
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Państwo macie dostępny ten protokół. 

 

00:16:11.504 --> 00:16:12.684 

Mogliście się z nim zapoznać. 

 

00:16:12.744 --> 00:16:15.746 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania do 

protokołu ze wspólnego 

 

00:16:15.806 --> 00:16:20.968 

posiedzenia komisji z dnia 11 marca 2025 roku? 

 

00:16:21.008 --> 00:16:23.389 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:16:23.449 --> 00:16:26.391 

Punkt 5 sprawozdanie z działalności burmistrza 

Sulechowa w okresie 

 

00:16:26.431 --> 00:16:28.952 

międzysesyjnym. Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

00:16:33.041 --> 00:16:36.042 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja swoje 

wcześniej przekazane 

 

00:16:36.062 --> 00:16:40.123 

sprawozdanie chciałbym uzupełnić o informację 

dotyczącą wyroku jaki 

 

00:16:40.163 --> 00:16:46.806 

otrzymałem w dniu 7 marca. 

 

00:16:46.866 --> 00:16:50.727 

To jest odpis orzeczenia z dnia 5 lutego bieżącego 

roku. 

 

00:16:51.407 --> 00:16:55.069 

A dotyczący zaskarżonej nieobowiązującej już 

uchwały, 

 

00:16:55.129 --> 00:17:00.252 

Państwo niedawno ją zmieniliście, dotyczącej 

przekazywania dotacji 

 

00:17:00.312 --> 00:17:01.993 

przedszkolom niepublicznym. 

 

00:17:02.734 --> 00:17:08.217 

Ten wyrok tak mówiąc w skrócie w pełni utrzymał 

stosowane 

 

00:17:08.237 --> 00:17:14.021 

i wypracowane wiele lat temu w gminie Sulechów 

zasady przekazywania 

 

00:17:14.061 --> 00:17:17.823 

dotacji przedszkolom niepublicznym. 

 

00:17:19.824 --> 00:17:24.748 

Sąd utrzymał tą uchwałę, nie wniósł, 

 

00:17:24.808 --> 00:17:29.572 

że tak powiem nic do zasad, które były 

wypracowane. 

 

00:17:29.632 --> 00:17:35.237 

Zaryzykuje takie stwierdzenie, uznał je za bardzo 

sprawiedliwe 

 

00:17:35.297 --> 00:17:38.539 

z punktu widzenia zarówno jednostek jak i rodziców 

dzieci, 

 

00:17:38.559 --> 00:17:44.044 

które z takiej opieki w takiej formie niepublicznej 

korzystali. 

 

00:17:44.084 --> 00:17:49.207 

Oczywiście cieszymy się, że ten wyrok utrzymał 

obowiązywanie. 

 

00:17:49.247 --> 00:17:52.149 

Uchwały, choć tak jak mówię ze względów na 

zmianę przepisów, 

 

00:17:52.189 --> 00:17:57.633 

tą uchwałę właśnie niedawno Państwo zmieniliście. 

 

00:17:57.733 --> 00:18:02.416 

I druga informacja też dotycząca wyroku, 

 

00:18:02.476 --> 00:18:04.497 

z tym, że wyroku nieprawomocnego jeszcze na 

dzisiaj, 

 

00:18:04.537 --> 00:18:06.779 

bo ten pierwszy, o którym powiedziałem jest 

prawomocny. 

 

00:18:07.719 --> 00:18:12.280 

Szanowni Państwo otrzymaliśmy uzasadnienie do 

wyroku dotyczącego 

 

00:18:12.380 --> 00:18:14.261 
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sulechowskiego basenu i nieprawidłowości. 

 

00:18:14.321 --> 00:18:17.321 

To jest ta sprawa sprzed wielu z wielu lat. 

 

00:18:17.381 --> 00:18:20.282 

Na dzisiaj mogę Państwu powiedzieć, że wszystko 

wskazuje na to, 

 

00:18:20.322 --> 00:18:25.103 

że wszystkie strony będą składały apelacje, 

 

00:18:25.143 --> 00:18:28.184 

będą odwoływały się od tego od tego wyroku 

uznając, 

 

00:18:28.244 --> 00:18:33.105 

że pewne rzeczy są jeszcze do określenia. 

 

00:18:33.385 --> 00:18:38.174 

Natomiast w tym nieprawomocnym były te osoby 

uznane za winne, 

 

00:18:38.254 --> 00:18:39.717 

które były w akcie oskarżenia. 

 

00:18:39.937 --> 00:18:41.981 

Dziękuję. 

 

00:18:42.001 --> 00:18:43.644 

- Dziękuję. 

 

00:18:43.704 --> 00:18:45.107 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:18:47.082 --> 00:18:48.702 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:18:48.742 --> 00:18:51.183 

Szanowni Radni, Zgromadzeni Goście, 

 

00:18:51.203 --> 00:18:54.684 

Panie Burmistrzu chciałbym żeby Pan przedłożył 

nam taką publiczną 

 

00:18:54.764 --> 00:19:00.626 

informację na temat tego co się dzieje w sprawie 

masztu na Kruszynie 

 

00:19:00.946 --> 00:19:05.587 

oraz druga kwestia dotycząca sprawy inwestycji na 

terenie Kii. 

 

00:19:07.488 --> 00:19:09.688 

na jakim jesteśmy etapie żeby tak przybliżyć nam. 

 

00:19:09.708 --> 00:19:12.849 

Dziękuję bardzo. 

 

00:19:12.869 --> 00:19:16.450 

- Dziękuję. Pan Burmistrz zgłasza do głosu od razu. 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:19:18.604 --> 00:19:23.725 

- Jeśli chodzi o Kije w tej chwili Szanowni Państwo 

zbieramy uwagi. 

 

00:19:23.785 --> 00:19:29.567 

Jest czas na wypowiedzenie się społeczeństwa i 

dopiero po tym 

 

00:19:29.627 --> 00:19:32.668 

będziemy mogli sprawę zakończyć. 

 

00:19:32.728 --> 00:19:35.409 

Zobaczymy co ostatecznie wpłynie, więc dzisiaj nie 

chciałbym 

 

00:19:35.449 --> 00:19:41.411 

absolutnie odnosić się do tego co mamy zebrane na 

dzisiaj. 

 

00:19:41.491 --> 00:19:46.675 

Do 28 marca jest czas. 

 

00:19:46.735 --> 00:19:52.479 

Mieszkańcy o tym wiedzą, bo też pytali i całkiem 

sporo pism w tej 

 

00:19:52.519 --> 00:19:56.562 

sprawie ze strony społeczeństwa wpływa. 

 

00:19:56.622 --> 00:20:01.765 

Natomiast jeśli chodzi o maszt na Kruszynie to jak 

państwo wiecie po 

 

00:20:01.785 --> 00:20:07.069 

raz drugi wydaliśmy decyzję odmowną i od tej 

decyzji znowu nastąpiło 

 

00:20:07.129 --> 00:20:10.961 

odwołanie. 

 

00:20:10.981 --> 00:20:14.482 

No została jak Pan Damian odpowiada wprost 

uchylona i będzie, 
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00:20:14.502 --> 00:20:15.943 

że tak powiem procedowany znowu, 

 

00:20:16.403 --> 00:20:20.385 

w międzyczasie plan zmieniamy. 

 

00:20:20.405 --> 00:20:22.246 

No ale to już jest poza w praktyce, 

 

00:20:22.407 --> 00:20:24.588 

bo jest mowa o planie, ale to Państwo wiecie, 

 

00:20:24.628 --> 00:20:28.290 

to jest jak gdyby niezależne do prowadzonego 

postępowania. 

 

00:20:30.111 --> 00:20:31.191 

- Dziękuję. 

 

00:20:31.251 --> 00:20:32.712 

Bardzo proszę Pani Radna Izabela Wojewoda. 

 

00:20:33.578 --> 00:20:34.919 

- Panie Przewodniczący, Państwo radni, 

 

00:20:34.939 --> 00:20:38.322 

Szanowni Goście, Panie Burmistrzu czy ma Pan 

może już jakieś 

 

00:20:38.342 --> 00:20:43.007 

informacje odnośnie jakie będą dalsze kroki w 

zakresie naszej 

 

00:20:43.047 --> 00:20:47.631 

szybkiej kolei i czy jest możliwość ponownego 

złożenia projektu 

 

00:20:47.691 --> 00:20:49.392 

do Feniksa. 

 

00:20:49.432 --> 00:20:50.973 

Czy są jakieś już informacje? 

 

00:20:51.053 --> 00:20:54.374 

Pan burmistrz napisał w sprawozdaniu, że 

ewentualnie z innych źródeł, 

 

00:20:54.434 --> 00:20:58.936 

to znaczy, no bo to była kwota, która była gdzieś 

tam zabukowana 

 

00:20:58.976 --> 00:21:02.417 

na naszą szybką kolej, to czy dopuszcza się 

możliwość jeszcze 

 

00:21:02.477 --> 00:21:03.517 

ponownego konkursu? 

 

00:21:03.577 --> 00:21:05.798 

Czy ma Pan Burmistrz jakieś już informacje? 

 

00:21:07.978 --> 00:21:09.619 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:21:09.659 --> 00:21:13.240 

- Może najpierw ta kwota no niestety nie była 

zabookowana tak. 

 

00:21:13.280 --> 00:21:16.141 

Nie zaryzykowałbym takiego twierdzenia. 

 

00:21:16.201 --> 00:21:19.242 

Natomiast jeśli chodzi o to jak ja na dzisiaj to widzę 

z tym że 

 

00:21:19.262 --> 00:21:24.383 

Szanowni Państwo to jest tak na dobrą sprawę 

temat otwarty. 

 

00:21:24.443 --> 00:21:29.405 

Dostrzegam możliwość realizacji tego elementu 

który nas tak naprawdę 

 

00:21:29.465 --> 00:21:32.566 

dotyczy najbardziej i nas najbardziej interesuje czyli 

centrum 

 

00:21:32.606 --> 00:21:36.627 

przesiadkowego w ramach ZMOF-u. 

 

00:21:36.727 --> 00:21:40.649 

Jest taka możliwość przy przesunięciach, 

ewentualnie oczywiście przy 

 

00:21:40.689 --> 00:21:45.051 

złożeniu naszego wniosku w zupełnie innym 

dofinansowaniu, 

 

00:21:45.111 --> 00:21:51.214 

innych projektach strukturalnych, ale na dzisiaj ja 

bym też tak 

 

00:21:51.274 --> 00:21:57.337 

bardzo jednoznacznie nie przekreślał możliwości 

ubiegania się o te 
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00:21:57.397 --> 00:22:01.979 

środki w tym samym źródle przy kolejnym naborze, 

 

00:22:02.039 --> 00:22:03.921 

jeśli taki zostanie ogłoszony. 

 

00:22:03.961 --> 00:22:06.202 

Mówię jeśli, bo tu pewności nie mamy. 

 

00:22:06.222 --> 00:22:11.866 

Tak naprawdę dobrą sprawę zakończenie tej 

pierwszej procedury 

 

00:22:11.926 --> 00:22:14.727 

i ewentualne środki, które tam zostaną albo te 

środki, 

 

00:22:14.747 --> 00:22:24.672 

które takie posiadam informacje zasilą dodatkowo 

ten projekt, 

 

00:22:24.752 --> 00:22:29.514 

mogą być przeznaczone na ponowne ogłoszenie 

konkursu i ponowne 

 

00:22:29.554 --> 00:22:32.875 

składanie. 

 

00:22:32.936 --> 00:22:36.597 

Natomiast w bardzo uproszczony sposób, 

 

00:22:36.637 --> 00:22:39.438 

pozwólcie Państwo, że powiem tak, 

 

00:22:39.558 --> 00:22:45.441 

jeśli mielibyśmy korzystać z innych źródeł niż Feniks, 

 

00:22:46.860 --> 00:22:49.983 

to tak na dobrą sprawę skupilibyśmy się wyłącznie 

na części 

 

00:22:50.023 --> 00:22:54.327 

związanych z centrum przesiadkowym, ponieważ 

cała reszta dotyczy 

 

00:22:54.347 --> 00:22:57.010 

wprost kolei. 

 

00:22:57.030 --> 00:23:02.395 

Więc to jak gdyby jest trochę poza nami. 

 

00:23:02.435 --> 00:23:03.496 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:23:04.337 --> 00:23:06.039 

- Dziękuję. 

 

00:23:06.079 --> 00:23:07.400 

Pan Burmistrz Marcin Górzny bardzo proszę. 

 

00:23:10.458 --> 00:23:15.722 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja sobie 

pozwolę też skorygować 

 

00:23:15.782 --> 00:23:20.685 

kilka informacji, które się pojawiły ostatnio w 

przestrzeni 

 

00:23:20.745 --> 00:23:21.926 

medialnej. 

 

00:23:21.986 --> 00:23:26.489 

Wynotowałem sobie kilka, które w naszym odczuciu 

wymagają 

 

00:23:26.549 --> 00:23:28.471 

wyjaśnienia. 

 

00:23:28.491 --> 00:23:33.477 

Między innymi Pani Radna Izabela o to o czym Pani 

mówiła ten nabór 

 

00:23:33.517 --> 00:23:39.525 

był naborem otwartym i konkurencyjnym, także tu 

absolutnie to 

 

00:23:39.565 --> 00:23:42.769 

nie były środki zabookowane, których my nie 

wzięliśmy. 

 

00:23:42.809 --> 00:23:44.031 

To był tryb konkursowy. 

 

00:23:45.532 --> 00:23:49.657 

Jeszcze przed wejściem na sesję sprawdzałem 

jeszcze w CUP-ie nie ma 

 

00:23:49.717 --> 00:23:55.543 

ogłoszonych liczby wniosków, które wpłynęły. 

 

00:23:55.583 --> 00:24:00.509 

Według naszych nieoficjalnych informacji tych 

wniosków było powyżej 

 

00:24:00.609 --> 00:24:03.853 
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pięciu, a dochodzi do nas informacja, 

 

00:24:03.893 --> 00:24:05.635 

że mogło być ich siedem, osiem. 

 

00:24:08.337 --> 00:24:11.559 

Druga informacja, którą muszę skorygować to jest 

to, 

 

00:24:11.639 --> 00:24:16.583 

że straciliśmy, przepadło nam pół miliarda złotych. 

 

00:24:16.603 --> 00:24:22.047 

Szanowni Państwo ten wartość tego projektu w tym 

wariancie wybranym 

 

00:24:22.107 --> 00:24:26.030 

optymalnym to było 189 milionów złotych brutto, 

 

00:24:26.070 --> 00:24:29.232 

z czego wartość dofinansowania 107 milionów 

złotych, 

 

00:24:29.293 --> 00:24:33.256 

więc absolutnie nie mówimy tutaj o kwocie półtora 

miliarda. 

 

00:24:34.637 --> 00:24:36.858 

Dla wszystkich oczywiście samorządów, 

 

00:24:36.898 --> 00:24:43.801 

które w ramach tego skaltu swoje przystanki i centra 

przesiadkowe 

 

00:24:43.841 --> 00:24:46.722 

posiadały. 

 

00:24:46.762 --> 00:24:50.163 

Nieprawdą jest, że wydaliśmy milion złotych na 

przygotowanie tej 

 

00:24:50.203 --> 00:24:52.745 

dokumentacji. 

 

00:24:52.785 --> 00:24:57.187 

Milion złotych tyle kosztowało studium 

wykonalności i analiza 

 

00:24:57.248 --> 00:25:02.171 

kosztów, i korzyści, natomiast tej kwoty 163 tysiące 

zostały do tej 

 

00:25:02.231 --> 00:25:05.092 

pory wydane za rozliczenie pierwszego etapu, 

 

00:25:05.112 --> 00:25:09.355 

który wykonawca nam przedłożył. 

 

00:25:09.415 --> 00:25:12.797 

Wartość dofinansowania również pojawiają się w 

przestrzeni medialnej 

 

00:25:12.837 --> 00:25:17.060 

informacje, że utraciliśmy 85 procent 

dofinansowania. 

 

00:25:18.301 --> 00:25:23.305 

Bazowo wartość w tym projekcie dofinansowania to 

do, 

 

00:25:23.345 --> 00:25:27.909 

podkreślam do 70 procent kosztów 

kwalifikowalnych, 

 

00:25:27.949 --> 00:25:30.251 

z czego niekwalifikowany jest VAT. 

 

00:25:30.271 --> 00:25:34.355 

W związku z tym realna wartość tego 

dofinansowania to byłoby 

 

00:25:34.415 --> 00:25:39.679 

maksymalnie 60 parę procent. 

 

00:25:39.760 --> 00:25:43.623 

Kolejna informacja to to, że straciliśmy szansę na 

tabor, 

 

00:25:46.209 --> 00:25:53.036 

my w rozumieniu państwo polskie, czyli PKP 

absolutnie w warunkach 

 

00:25:53.096 --> 00:25:55.839 

tego projektu nie ma mowy o zakupie taboru. 

 

00:25:55.859 --> 00:25:59.523 

Mówimy tutaj tylko i wyłącznie o infrastrukturze 

twardej. 

 

00:25:59.563 --> 00:26:03.047 

W naszym wypadku to o czym powiedział przed 

chwilą burmistrz byłaby 

 

00:26:03.127 --> 00:26:09.371 

to i tylko budowa centrum przesiadkowego przy 

Parku Powstańców 
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00:26:09.431 --> 00:26:11.831 

Wielkopolskich i ostatnia informacja, 

 

00:26:11.871 --> 00:26:14.072 

którą warto skorygować. 

 

00:26:14.132 --> 00:26:18.913 

Budowanych będzie kilkanaście nowych 

przystanków w wariancie 

 

00:26:18.953 --> 00:26:24.554 

wybranym, który został zaakceptowany przez 

wszystkie strony, 

 

00:26:24.614 --> 00:26:28.975 

mowa była o budowie trzech nowych centrów 

przesiadkowych. 

 

00:26:29.095 --> 00:26:32.716 

Jedno z tych centrów oczywiście miało się 

znajdować w Sulechowie. 

 

00:26:33.676 --> 00:26:36.157 

To myślę tyle tytułem uzupełnienia. 

 

00:26:36.197 --> 00:26:38.518 

Bardzo dziękuję. 

 

00:26:38.538 --> 00:26:39.818 

- Dziękuję. 

 

00:26:39.858 --> 00:26:42.479 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji w tym punkcie. 

 

00:26:42.539 --> 00:26:45.861 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 6. 

 

00:26:45.881 --> 00:26:49.542 

Sprawozdanie z działań podjętych w roku 2024 w 

oparciu o strategię 

 

00:26:49.562 --> 00:26:52.723 

rozwiązywania problemów społecznych gminy 

Sulechów na lata 2023-2026. 

 

00:26:52.763 --> 00:26:57.865 

Ta strategia była dyskutowana na posiedzeniu 

komisji. 

 

00:26:57.885 --> 00:27:00.976 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos w tym punkcie. 

 

00:27:01.016 --> 00:27:03.057 

Nie widzę. Przechodzimy do kolejnego punktu punkt 

7. 

 

00:27:03.117 --> 00:27:09.661 

Informacja dotycząca realizacji programu 

Sulechowska Rodzina 3+ w 2024. 

 

00:27:09.681 --> 00:27:13.162 

Tą strategię również tą informację również 

omawialiśmy na posiedzeniu 

 

00:27:13.182 --> 00:27:16.404 

wspólnej komisji. Czy ktoś z Państwa radnych 

chciałby zabrać jeszcze 

 

00:27:16.444 --> 00:27:18.505 

głos w tym punkcie? Nie widzę. 

 

00:27:18.525 --> 00:27:21.007 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu punkt 

ósmy informacja 

 

00:27:21.047 --> 00:27:23.828 

dotycząca realizacji programu Sulechowska Karta 

Seniora w 2024 roku. 

 

00:27:25.969 --> 00:27:29.070 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

00:27:29.110 --> 00:27:32.111 

Nie widzę, zatem przechodzimy do punktu 9. 

 

00:27:32.171 --> 00:27:34.952 

Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał. 

 

00:27:35.012 --> 00:27:40.713 

Na początek druk numer 22/2025 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej 

 

00:27:40.793 --> 00:27:42.954 

powiatowi zielonogórskiemu. 

 

00:27:42.974 --> 00:27:45.895 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:27:45.915 --> 00:27:48.255 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do 

głosowania. 
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00:27:48.295 --> 00:27:50.936 

Bardzo proszę państwa radnych oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:27:50.976 --> 00:27:58.579 

druk numer 22/2025. 

 

00:27:58.579 --> 00:27:59.800 

Za 19 radnych. 

 

00:27:59.840 --> 00:28:01.821 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:28:01.861 --> 00:28:03.763 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:28:03.783 --> 00:28:09.447 

Druk numer 23/2025 w sprawie nadania nazwy 

placowi w obrębie 1 miasta 

 

00:28:09.507 --> 00:28:12.710 

Sulechów. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan 

Burmistrz chciałby 

 

00:28:12.730 --> 00:28:15.151 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:28:15.191 --> 00:28:17.073 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:28:17.113 --> 00:28:19.955 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:28:19.995 --> 00:28:26.177 

Druk numer 23/2025. 

 

00:28:26.177 --> 00:28:27.177 

Za 19 radnych. 

 

00:28:27.177 --> 00:28:29.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:28:29.520 --> 00:28:31.322 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:28:31.362 --> 00:28:36.046 

Druk numer 24/2025 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej województwu 

 

00:28:36.066 --> 00:28:37.428 

lubuskiemu. 

 

00:28:37.448 --> 00:28:40.371 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:28:40.391 --> 00:28:42.453 

w tym punkcie? 

 

00:28:42.493 --> 00:28:44.074 

Nie widzę zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:28:44.114 --> 00:28:47.297 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:28:47.357 --> 00:28:52.612 

druk numer 24/2025. 

 

00:28:52.612 --> 00:28:53.612 

Za 19 radnych. 

 

00:28:53.612 --> 00:28:55.233 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:28:55.273 --> 00:28:59.735 

Przechodzimy do kolejnego punktu druk numer 

25/2025 w sprawie 

 

00:28:59.775 --> 00:29:02.476 

programu opieki na zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania 

 

00:29:02.536 --> 00:29:07.518 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Sulechów 

na 2025 rok. 

 

00:29:07.558 --> 00:29:10.519 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:29:10.539 --> 00:29:12.640 

w tym punkcie? Nie widzę zatem przejdźmy do 

głosowania. 

 

00:29:12.680 --> 00:29:15.441 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:29:15.481 --> 00:29:20.029 

druk numer 25. 
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00:29:20.029 --> 00:29:21.029 

Za 19 radnych. 

 

00:29:21.029 --> 00:29:22.430 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:29:22.450 --> 00:29:27.911 

Przechodzimy do kolejnego punktu druk numer 

26/2025 o zmianie uchwały 

 

00:29:27.931 --> 00:29:31.652 

w sprawie budżetu gminy Sulechów na 2025 rok. 

 

00:29:31.692 --> 00:29:33.992 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:29:34.012 --> 00:29:37.373 

w tym punkcie? 

 

00:29:37.413 --> 00:29:39.034 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:29:39.074 --> 00:29:42.554 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:29:42.594 --> 00:29:50.509 

druk numer 26/2025. 

 

00:29:50.509 --> 00:29:51.509 

Za 19 radnych. 

 

00:29:51.509 --> 00:29:53.010 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:29:53.050 --> 00:29:55.192 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:29:55.252 --> 00:29:59.734 

Druk numer 27/2025 o zmianie uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy 

 

00:29:59.774 --> 00:30:04.097 

finansowej gminy Sulechów na lata 2025-2030. 

 

00:30:04.097 --> 00:30:06.499 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:30:06.519 --> 00:30:09.180 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do 

głosowania. 

 

00:30:09.200 --> 00:30:12.382 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:30:12.422 --> 00:30:16.659 

druk numer 27. 

 

00:30:16.659 --> 00:30:17.659 

Za 19 radnych. 

 

00:30:17.659 --> 00:30:20.540 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:30:20.560 --> 00:30:26.623 

Przechodzimy do kolejnego punktu druk numer 

28/2025 w sprawie 

 

00:30:26.683 --> 00:30:30.365 

powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:30:30.425 --> 00:30:33.827 

ustalenia składu osobowego oraz przedmiotu 

działania komisji. 

 

00:30:35.680 --> 00:30:42.263 

Dobrze bardzo proszę Państwa Radnych o zgłaszanie 

chętnych 

 

00:30:42.303 --> 00:30:46.124 

do najpierw może kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji, 

 

00:30:46.204 --> 00:30:48.345 

a potem kandydatów na radnych członków. 

 

00:30:49.185 --> 00:30:52.767 

Czyli na początek bardzo proszę Państwa Radnych o 

zgłaszanie 

 

00:30:52.787 --> 00:30:57.168 

zgłoszenie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Statutowej. 

 

00:30:57.208 --> 00:30:58.829 

Bardzo proszę Pani Radna Ewa Gromiec. 

 

00:31:00.697 --> 00:31:05.939 



Załącznik do protokołu 
nr ORG.0002.3.2025 z 18 marca 2025 r. 

Strona 17 z 47 
 

- Ja chciałabym zgłosić kandydata naszego klubu 

Radnego Pana Romualda 

 

00:31:05.979 --> 00:31:07.059 

Modrzyka. 

 

00:31:07.099 --> 00:31:09.820 

- Dziękuję. Czy Pan Radny Romuald wyraża zgodę na 

kandydowanie? 

 

00:31:14.541 --> 00:31:15.682 

- Tak wyrażam zgodę. 

 

00:31:15.702 --> 00:31:16.822 

- Dziękuję. 

 

00:31:16.882 --> 00:31:19.463 

Bardzo proszę Pan Radny Jerzy Rozynek. 

 

00:31:19.483 --> 00:31:22.163 

- Ja chciałbym zgłosić kandydaturę Pana Jacka 

Światły 

 

00:31:22.224 --> 00:31:23.884 

na przewodniczącego komisji. 

 

00:31:23.924 --> 00:31:28.285 

- Dziękuję. Czy Pan Radny Jacek Światły wyraża 

zgodę? 

- Tak wyrażam. 

 

00:31:28.385 --> 00:31:36.853 

- Dziękuję. 

 

00:31:36.953 --> 00:31:39.695 

Może zanim przejdziemy do głosowania członków 

komisji, 

 

00:31:39.735 --> 00:31:41.877 

to może najpierw przegłosujemy przewodniczącego, 

 

00:31:41.917 --> 00:31:45.220 

bo potem ta osoba, która np. nie będzie 

przewodniczącym będzie 

 

00:31:45.240 --> 00:31:46.841 

chciała być członkiem, tak Pani Mecenas, 

 

00:31:46.901 --> 00:31:48.863 

czy może tak być? 

 

00:31:48.903 --> 00:31:52.666 

Więc chyba to byłoby rozsądne rozwiązanie, 

 

00:31:52.706 --> 00:31:56.649 

więc Panie Bartku głosowanie będzie wyglądać w 

ten sposób, 

 

00:31:56.669 --> 00:31:57.830 

że będziecie Państwo mieli... 

 

00:31:59.311 --> 00:32:02.233 

Pani Mecenas zaraz mnie tutaj ewentualnie poprawi 

jeżeli się mylę. 

 

00:32:02.253 --> 00:32:03.694 

Będziemy mieć dwóch kandydatów. 

 

00:32:03.995 --> 00:32:06.617 

Państwo będziecie wybierać jednego z dwóch 

kandydatów. 

 

00:32:06.657 --> 00:32:10.359 

Oczywiście będzie jeszcze trzecia opcja, 

 

00:32:10.379 --> 00:32:11.920 

wstrzymuje się od głosu. 

 

00:32:11.960 --> 00:32:14.662 

Pani Mecenas możemy takie głosowanie 

przeprowadzić? 

 

00:32:14.903 --> 00:32:18.285 

Czyli mamy dwóch kandydatów wybieracie państwo 

z tych dwóch 

 

00:32:18.325 --> 00:32:20.987 

kandydatów kandydata na przewodniczącego 

komisji. 

 

00:32:21.027 --> 00:32:23.269 

Oprócz tego jest jeszcze opcja trzecia, 

 

00:32:23.289 --> 00:32:27.031 

wstrzymuje się od głosu. 

 

00:32:27.071 --> 00:32:34.821 

Jeden głos. 

 

00:32:34.861 --> 00:32:35.922 

Czy Państwo Radni akceptują? 

 

00:32:35.962 --> 00:32:40.405 

Bardzo proszę o oddanie głosu na swoich 

urządzeniach. 
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00:32:52.947 --> 00:32:58.449 

Pan Radny Romuald Modrzyk uzyskał 14 głosów za. 

 

00:32:58.489 --> 00:33:02.631 

Pan Radny Jacek Światy uzyskał 5 głosów za. 

 

00:33:02.691 --> 00:33:08.493 

Zatem jako przewodniczącego komisji w uchwale 

będziemy zgłaszać Pana 

 

00:33:08.553 --> 00:33:12.735 

Radnego Romualda Modrzyka, który uzyskał większą 

ilość głosów. 

 

00:33:12.775 --> 00:33:15.876 

Bardzo proszę Państwa Radnych o zgłaszanie 

kandydatów na członków 

 

00:33:15.936 --> 00:33:19.017 

Komisji Statutowej. 

 

00:33:19.057 --> 00:33:20.858 

Bardzo proszę Pan Radny Jerzy Rozynek. 

 

00:33:23.047 --> 00:33:26.089 

- Chciałem zgłosić w imieniu klubu Pana 

Przemysława Pokłada oraz Pana 

 

00:33:26.129 --> 00:33:27.811 

Jacka Światłego. 

 

00:33:27.851 --> 00:33:30.713 

Dziękuję. Czy panowie wyrażają zgodę. 

 

00:33:30.753 --> 00:33:32.794 

- Tak zgadzam się. 

 

00:33:32.834 --> 00:33:35.436 

- Tak zgadzam się. 

- Dobrze. 

 

00:33:35.496 --> 00:33:40.380 

Bardzo proszę o zgłaszanie kolejnych osób do 

Komisji Statutowej. 

 

00:33:40.440 --> 00:33:42.021 

Bardzo proszę Pan Radny Artur Lepka. 

 

00:33:44.285 --> 00:33:49.307 

- Panie Przewodniczący, Szanowna Rado zgłaszam 

do komisji na członków 

 

00:33:49.347 --> 00:33:51.708 

komisji Pana Radnego Michała Pilarza, 

 

00:33:51.768 --> 00:33:56.590 

Pana Radnego Romana Wilczyńskiego. 

 

00:33:56.650 --> 00:33:58.510 

Dziękuję. 

 

00:33:58.550 --> 00:34:01.832 

- Czy Państwo Radni wyrażają zgodę? 

 

00:34:01.892 --> 00:34:03.192 

- Wyrażam zgodę. 

 

00:34:03.232 --> 00:34:05.053 

- Tak wyrażam zgodę. 

 

00:34:05.133 --> 00:34:07.974 

- Dziękuję. 

 

00:34:08.014 --> 00:34:11.195 

Patrzę na klub radnych PiS nie widzę chętnych. 

 

00:34:12.816 --> 00:34:19.563 

Zamykam, zamykam listę osób. 

 

00:34:19.583 --> 00:34:29.395 

Przejdziemy zatem do głosowania uchwały. 

 

00:34:29.415 --> 00:34:31.717 

Lista członków musi być jeszcze przegłosowana 

osobno? 

 

00:34:31.777 --> 00:34:34.361 

Wszystkich razem. 

 

00:34:36.755 --> 00:34:39.196 

Tutaj a jeszcze mamy zgłoszenie. 

 

00:34:39.236 --> 00:34:41.376 

Bardzo proszę. 

 

00:34:41.416 --> 00:34:44.277 

Nie widzę zgłoszenia jest Pan Radny Artur Lepka 

jeszcze tak bardzo proszę. 

 

00:34:44.337 --> 00:34:51.159 

- Chciałbym zgłosić Radnego Wiesława 

Kołakowskiego na członka komisji. 

 

00:34:51.199 --> 00:34:53.680 

- Zapomnieliśmy. 
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00:34:53.700 --> 00:34:54.960 

- Wyrażam zgodę. 

 

00:34:55.000 --> 00:34:57.741 

- Pan Radny Wiesław Kołakowski wyraża zgodę. 

 

00:34:57.821 --> 00:34:59.422 

Super czyli mamy ile osób? 

 

00:35:01.673 --> 00:35:03.914 

Czy ktoś jeszcze? 

 

00:35:03.954 --> 00:35:11.599 

Nie widzę, zatem będziemy głosować listę 

kandydatów na członków komisji. 

 

00:35:11.659 --> 00:35:13.760 

Mamy pięć osób, Panie Bartku jest gotowe 

głosowanie. 

 

00:35:13.780 --> 00:35:17.622 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu za 

tym, 

 

00:35:17.663 --> 00:35:20.824 

żeby lista kandydatów na członków komisji składała 

się z pięciu 

 

00:35:20.864 --> 00:35:23.046 

radnych: Pan Jacek Światły, Pan Przemysław Pokład, 

 

00:35:23.086 --> 00:35:25.827 

Pan Michał Pilarz, Pan Roman Wilczewski oraz Pan 

Wiesław Kołakowski. 

 

00:35:25.867 --> 00:35:28.429 

Bardzo proszę o zagłosowanie. 

 

00:35:31.118 --> 00:35:35.321 

Za 19 radnych stwierdzam, że listę przyjęliśmy 

jednogłośnie, 

 

00:35:35.341 --> 00:35:47.148 

zatem przejdziemy do głosowania całości uchwały 

wraz z listą radnych, 

 

00:35:47.188 --> 00:35:53.412 

to jest Pan Radny w §1 zgodnie z tym co 

przegłosowaliśmy Pan Radny 

 

00:35:53.472 --> 00:36:00.236 

w punkcie 1 Pan Radny Romuald Modrzyk 

Przewodniczący w kolejnym 

 

00:36:00.276 --> 00:36:05.579 

punkcie... 

 

00:36:05.619 --> 00:36:11.684 

Muszę sobie odświeżyć. 

 

00:36:11.724 --> 00:36:12.845 

Tak Pan Radny. 

 

00:36:12.945 --> 00:36:14.566 

Dziękuję Panie Bartku. 

 

00:36:14.606 --> 00:36:18.309 

Bardzo proszę państwa radnych oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:36:18.409 --> 00:36:32.135 

Uchwała druk numer 28/2025. 

 

00:36:32.135 --> 00:36:33.135 

Za 19 radnych. 

 

00:36:33.135 --> 00:36:38.580 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:36:38.600 --> 00:36:40.962 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:36:41.022 --> 00:36:46.666 

Punkt 8 druk numer 29/2025 w sprawie trybu prac 

nad projektem uchwały 

 

00:36:46.706 --> 00:36:48.688 

budżetowej gminy Sulechów. 

 

00:36:48.728 --> 00:36:52.071 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zgłosić jakieś 

 

00:36:52.111 --> 00:36:54.713 

zmiany? Tutaj mamy autopoprawkę. 

 

00:36:54.773 --> 00:36:56.034 

Tak Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

00:36:57.540 --> 00:36:59.721 

- Panie Przewodniczący w związku z wnioskiem, 

 

00:36:59.761 --> 00:37:05.144 

który padł z Pana ust na komisji wypracowaliśmy jak 

rozumiem wspólne 
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00:37:05.184 --> 00:37:06.685 

stanowisko. 

 

00:37:06.705 --> 00:37:08.746 

Bardzo bym prosił Pana Marcina o przedstawienie. 

 

00:37:08.766 --> 00:37:10.787 

Zakładam, że Państwo też już to otrzymali, 

 

00:37:10.847 --> 00:37:13.249 

więc zapis jest jasny. 

 

00:37:15.932 --> 00:37:18.454 

- Szanowni Państwo wersję dostaliście Państwo 

papierową tak, 

 

00:37:18.494 --> 00:37:22.936 

także można uważam wszystkie cztery punkty 

zagłosować w jednym 

 

00:37:22.976 --> 00:37:29.679 

głosowaniu i w §5 jest błąd pisarski w słowie 

budżetowej brakuje 

 

00:37:29.699 --> 00:37:33.681 

literki J tak, także tutaj myślę że można przez 

aklamację to przyjąć, 

 

00:37:33.761 --> 00:37:36.723 

a autopoprawki jeżeli Pan Przewodniczący wyrazi 

zgodę i Państwo to 

 

00:37:36.743 --> 00:37:38.744 

myślę, że jednym głosowaniem. Dziękuję bardzo. 

 

00:37:38.804 --> 00:37:41.005 

- Dziękuję. Państwo te autopoprawki macie tutaj. 

 

00:37:41.897 --> 00:37:43.238 

Na czerwono tak. 

 

00:37:43.278 --> 00:37:45.979 

Tutaj generalnie chodzi o dopisanie i wniosków 

radnych. 

 

00:37:46.039 --> 00:37:49.381 

Takie słowa się pojawiają w tej uchwale. 

 

00:37:49.441 --> 00:37:53.343 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania do tych 

zmian? 

 

00:37:53.403 --> 00:37:57.466 

Jeżeli nie to bardzo proszę państwa radnych o 

przegłosowanie 

 

00:37:57.506 --> 00:38:07.186 

na początek autopoprawki Pana Burmistrza do 

druku numer 29/2025. 

 

00:38:07.186 --> 00:38:09.348 

Za 19 radnych, stwierdzam, że autopoprawki zostały 

przyjęte 

 

00:38:09.368 --> 00:38:10.450 

jednogłośnie. 

 

00:38:10.470 --> 00:38:14.194 

Zatem przejdźmy do głosowania projektu uchwały 

wraz z autopoprawkami 

 

00:38:14.234 --> 00:38:19.059 

druk numer 29/2025. 

 

00:38:19.059 --> 00:38:24.325 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:38:24.405 --> 00:38:33.675 

Bartek nie nadąża. 

 

00:38:33.795 --> 00:38:37.177 

Za 19 radnych stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:38:37.217 --> 00:38:41.840 

Przechodzimy do kolejnego punktu druk numer 

30/2025. 

 

00:38:41.840 --> 00:38:44.341 

Uchwała w sprawie projektu uchwały w sprawie 

gminnego programu opieki 

 

00:38:44.381 --> 00:38:49.143 

nad zabytkami gminy Sulechów na lata 2025-2029. 

 

00:38:50.024 --> 00:38:52.805 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:38:52.825 --> 00:38:56.007 

w tym punkcie? Nie widzę zatem przejdźmy do 

głosowania projektu 

 

00:38:56.047 --> 00:38:59.048 
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uchwały. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie 

głosu na swoich 

 

00:38:59.068 --> 00:39:05.753 

urządzeniach, druk 30/2025. 

 

00:39:05.753 --> 00:39:09.215 

Za 19 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:39:09.255 --> 00:39:14.018 

Przechodzimy do kolejnego punktu druk numer 

31/2025 w sprawie utraty 

 

00:39:14.058 --> 00:39:16.800 

mocy obowiązującej uchwały w sprawie nadania 

nazwy terenowi 

 

00:39:16.860 --> 00:39:18.702 

położonemu w obrębie dwa miasta Sulechów. 

 

00:39:18.742 --> 00:39:21.063 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:39:21.083 --> 00:39:22.124 

w tym punkcie? 

 

00:39:22.164 --> 00:39:23.705 

Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:39:23.745 --> 00:39:27.388 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:39:29.522 --> 00:39:36.925 

druk numer 31/2025. 

 

00:39:36.925 --> 00:39:37.925 

Za 19 radnych. 

 

00:39:37.925 --> 00:39:41.267 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:39:41.287 --> 00:39:46.208 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały druk 

numer 32/2025 

 

00:39:46.229 --> 00:39:49.250 

w sprawie nadania nazwy terenowi położonemu w 

obrębie II miasta 

 

00:39:49.290 --> 00:39:51.491 

Sulechów. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan 

Burmistrz chciałby 

 

00:39:51.511 --> 00:39:53.690 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:39:53.710 --> 00:39:56.677 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:39:56.697 --> 00:39:59.443 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:39:59.483 --> 00:40:07.023 

druk numer 32/2025. 

 

00:40:07.023 --> 00:40:08.023 

Za 19 radnych. 

 

00:40:08.023 --> 00:40:10.345 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:40:10.385 --> 00:40:16.247 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały druk 

numer 33/2025. 

 

00:40:16.247 --> 00:40:18.548 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie statutu 

ośrodka pomocy 

 

00:40:18.568 --> 00:40:20.329 

społecznej w Sulechowie. 

 

00:40:20.369 --> 00:40:22.830 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:40:22.850 --> 00:40:24.991 

w tym punkcie? 

 

00:40:25.031 --> 00:40:26.191 

Nie widzę. 

 

00:40:26.251 --> 00:40:27.572 

Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:40:27.612 --> 00:40:30.233 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:40:30.273 --> 00:40:42.302 
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druk numer 33/2025. 

 

00:40:42.302 --> 00:40:49.288 

Panie Arturze, bardzo proszę. 33. 

 

00:40:49.328 --> 00:40:52.051 

Jeszcze raz trzy. 

 

00:40:52.091 --> 00:40:59.797 

Jak nie było? 

 

00:41:02.199 --> 00:41:04.722 

Było. Słuchajcie, no wszystko było po kolei. 

 

00:41:06.394 --> 00:41:09.959 

Jak nie wierzycie, to możecie sobie elektronicznie to 

sprawdzić, 

 

00:41:09.979 --> 00:41:11.301 

bo inaczej by przecież nie ten... 

 

00:41:15.185 --> 00:41:17.766 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:41:17.846 --> 00:41:22.887 

Punkt 13, druk numer 34/2025 uchwała zmieniająca 

uchwałę w sprawie 

 

00:41:22.927 --> 00:41:25.888 

zapewnienia wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych gminy Sulechów 

 

00:41:25.928 --> 00:41:29.249 

zaliczonych do sektora finansów publicznych dla 

których organem 

 

00:41:29.289 --> 00:41:31.429 

prowadzącym jest gmina Sulechów. 

 

00:41:31.469 --> 00:41:33.770 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:41:33.790 --> 00:41:35.170 

w tym punkcie? 

 

00:41:35.210 --> 00:41:37.691 

Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:41:37.711 --> 00:41:40.451 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

00:41:40.491 --> 00:41:48.065 

druk numer 34/2025. Za 19 radnych. 

 

00:41:48.745 --> 00:41:52.548 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:41:52.568 --> 00:41:56.332 

Przechodzimy do kolejnego punktu druk numer 

35/2025 w sprawie 

 

00:41:56.372 --> 00:41:59.214 

utworzenia odrębnej jednostki budżetowej gminy 

Sulechów pod nazwą 

 

00:41:59.274 --> 00:42:01.436 

żłobek Stokrotkowo w Sulechowie. 

 

00:42:01.456 --> 00:42:03.838 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:42:03.858 --> 00:42:05.980 

w tym punkcie? Tu widzę, że są autopoprawki. 

 

00:42:06.000 --> 00:42:07.201 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:42:15.185 --> 00:42:17.807 

- Nie wiem czy jest potrzeba odczytywania, 

 

00:42:17.847 --> 00:42:20.970 

ponieważ one zostały już Państwu zgłoszone 

podczas prac komisji 

 

00:42:21.030 --> 00:42:26.075 

i właściwie nic, nic więcej ponadto nie 

proponujemy. 

 

00:42:27.036 --> 00:42:30.238 

- Tak to jest autopoprawka, którą musimy 

oczywiście przegłosować, 

 

00:42:30.258 --> 00:42:32.681 

bo ona dotyczy paragrafów. 

 

00:42:32.741 --> 00:42:36.024 

Niby błąd pisarski, ale istotny. 

 

00:42:37.665 --> 00:42:39.407 

Jedynka niżej, jedynka wyżej. 

 

00:42:42.210 --> 00:42:44.512 
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Bardzo proszę, najpierw przegłosujemy 

autopoprawkę. 

 

00:42:44.532 --> 00:42:47.334 

Bardzo proszę państwa radnych o przegłosowanie 

autopoprawki 

 

00:42:47.374 --> 00:42:56.020 

zgłoszonej przez Pana Burmistrza. 

 

00:42:56.221 --> 00:42:57.482 

Za 19 radnych. 

 

00:42:57.522 --> 00:43:01.124 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:43:01.164 --> 00:43:04.227 

Zatem przechodzimy do głosowania projektu 

uchwały wraz z autopoprawką 

 

00:43:04.287 --> 00:43:07.689 

druk numer 35/2025. 

 

00:43:07.689 --> 00:43:10.772 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:43:20.246 --> 00:43:21.907 

Za 19 radnych. 

 

00:43:21.967 --> 00:43:26.330 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:43:26.371 --> 00:43:32.375 

Przechodzimy do kolejnego punktu druk numer 

37/2025 w sprawie 

 

00:43:32.395 --> 00:43:36.818 

odpłatnego nabycia nieruchomości do gminnego 

zasobu nieruchomości 

 

00:43:36.838 --> 00:43:39.380 

gminy Sulechów. Czy ktoś z Państwa Radnych lub 

Pan Burmistrz chciałby 

 

00:43:39.400 --> 00:43:40.460 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:43:40.500 --> 00:43:41.701 

Nie widzę. 

 

00:43:41.721 --> 00:43:42.762 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:43:42.802 --> 00:43:45.484 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

00:43:45.524 --> 00:43:53.447 

druk numer 37. 

 

00:43:53.447 --> 00:43:55.049 

Za 19 radnych. 

 

00:43:55.089 --> 00:43:57.411 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:43:57.431 --> 00:44:02.775 

Przechodzimy do kolejnego punktu druk numer 

38/2025 w sprawie 

 

00:44:02.795 --> 00:44:05.397 

stwierdzenia braku właściwości Rady Miejskiej w 

Sulechowie 

 

00:44:05.417 --> 00:44:07.171 

do rozpatrzenia skargi. 

 

00:44:07.211 --> 00:44:09.533 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:44:09.553 --> 00:44:11.175 

w tym punkcie? Nie widzę. 

 

00:44:11.215 --> 00:44:12.496 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:44:12.536 --> 00:44:15.739 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:44:15.780 --> 00:44:20.084 

druk numer 38/2025. 

 

00:44:20.084 --> 00:44:24.128 

Za 19 radnych stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:44:25.956 --> 00:44:30.461 

Przechodzimy do kolejnego druku druk numer 

39/2025 w sprawie 
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00:44:30.481 --> 00:44:34.066 

rozpatrzenia skargi na zaniechanie działania przez 

 

00:44:34.126 --> 00:44:36.588 

burmistrza Sulechowa. Czy ktoś z Państwa Radnych 

lub Pan Burmistrz 

 

00:44:36.609 --> 00:44:39.272 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:44:39.312 --> 00:44:40.934 

Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:44:40.974 --> 00:44:44.177 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:44:48.931 --> 00:44:50.572 

Za 19 radnych. 

 

00:44:50.632 --> 00:44:52.532 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:44:52.573 --> 00:44:58.755 

Przechodzimy do kolejnego punktu druk numer 

40/2025 w sprawie 

 

00:44:58.795 --> 00:45:02.536 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gorzowie 

 

00:45:02.557 --> 00:45:08.059 

Wielkopolskim skargi z dnia 4 marca 2025 wraz z 

odpowiedzią 

 

00:45:08.099 --> 00:45:09.299 

na skargę. 

 

00:45:09.339 --> 00:45:13.181 

To jest projekt uchwały, który dostaliśmy w ostatniej 

chwili jeszcze 

 

00:45:13.221 --> 00:45:17.062 

pani mecenas wczoraj go przygotowywała i tutaj się 

wkradły literówki 

 

00:45:17.102 --> 00:45:20.745 

bym powiedziała jak państwo sobie zobaczycie w 

załączniku odpowiedź 

 

00:45:20.785 --> 00:45:24.127 

na skargę. 

 

00:45:24.187 --> 00:45:31.293 

Mamy takie zdanie, które kończy się wcześniejszej 

deklaracji 

 

00:45:31.333 --> 00:45:34.436 

organizatora usługi przewozowej wnosząc o: 

 

00:45:34.476 --> 00:45:38.259 

punkt 1 rozpoznanie sprawy na posiedzeniu 

niejawnym w postępowaniu 

 

00:45:38.279 --> 00:45:42.602 

uproszczonym, punkt 2 odrzucenie złożonej skargi z 

dnia 4 marca 2025 

 

00:45:42.662 --> 00:45:43.863 

w całości. 

 

00:45:43.923 --> 00:45:45.605 

Punkt 2, a powinien być punkt 3. 

 

00:45:46.391 --> 00:45:49.854 

Względnie w przypadku nie uwzględnienia wniosku 

jak w punkcie 1 miało 

 

00:45:49.914 --> 00:45:52.095 

być jak w punkcie 2. 

 

00:45:52.155 --> 00:45:57.599 

oddalenie złożonej skargi z dnia 4 marca 2025 w 

całości. 

 

00:45:57.639 --> 00:46:01.722 

Myślę że to są literówki więc ich nie będziemy 

głosować. 

 

00:46:01.782 --> 00:46:04.584 

Przyjmiemy je przez aklamację chyba że Państwo 

Radni uważają inaczej. 

 

00:46:07.199 --> 00:46:12.701 

Przejdźmy do głosowania projektu uchwały 

przekazanie skargi do WSA 

 

00:46:12.741 --> 00:46:14.121 

w Gorzowie. 

 

00:46:14.181 --> 00:46:17.442 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

00:46:17.482 --> 00:46:24.805 
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druk numer 40/2025. 

 

00:46:24.805 --> 00:46:27.605 

Za 19 radnych stwierdzam że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:46:27.625 --> 00:46:31.207 

Przechodzimy do kolejnego punktu punkt 10 

przerwa. 

 

00:46:31.247 --> 00:46:34.187 

Ile przerwy 10 minut? 

 

00:46:34.227 --> 00:46:35.568 

Szanowni Państwo ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

00:59:17.739 --> 00:59:22.280 

Proszę Państwo bardzo proszę już o zajęcie miejsc. 

 

00:59:22.320 --> 00:59:25.881 

Wznawiam obrady XIV zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Sulechowie IX 

 

00:59:25.901 --> 00:59:28.202 

kadencji. Jesteśmy w punkcie 11. 

 

00:59:28.242 --> 00:59:31.323 

Zapytania sołtysów i mieszkańców oraz udzielenie 

odpowiedzi. 

 

00:59:31.423 --> 00:59:35.044 

I pytam czy ktoś z sołtysów chciałby zadać pytanie. 

 

00:59:35.104 --> 00:59:37.484 

Widzę, że Pani Sołtys Elżbieta Musiałek. 

 

00:59:37.544 --> 00:59:39.785 

Bardzo proszę. 

 

00:59:39.825 --> 00:59:41.165 

Mikrofonik już tutaj idzie. 

 

00:59:48.280 --> 00:59:50.663 

Możesz tutaj, zapraszamy. 

 

00:59:54.427 --> 00:59:59.993 

Stęskniliśmy się. Ja się stęskniłem. 

 

01:00:07.850 --> 01:00:10.931 

- Panie Burmistrzu, Panowie Burmistrzowie, 

 

01:00:10.971 --> 01:00:16.233 

przepraszam, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado 

mam kilka tematów, 

 

01:00:16.273 --> 01:00:20.434 

które chciałabym dzisiaj poruszyć. 

 

01:00:20.474 --> 01:00:22.495 

Pierwsza sprawa. 

 

01:00:22.515 --> 01:00:27.460 

Nie było okazji, ale też okoliczności się zmieniły. 

 

01:00:27.480 --> 01:00:31.383 

Chciałabym serdecznie podziękować Panom 

Burmistrzom, 

 

01:00:31.423 --> 01:00:37.449 

Państwu Radnym za wsparcie, które finansowe 

okazaliście mieszkańcom 

 

01:00:37.509 --> 01:00:41.352 

Brodów w dodatku do funduszu sołeckiego w 

zeszłym roku. 

 

01:00:41.392 --> 01:00:48.798 

Bardzo dziękuję, ale też to był łącznik drogi między 

ulicami 1 Maja 

 

01:00:48.818 --> 01:00:50.719 

i III dywizji. 

 

01:00:50.779 --> 01:00:53.060 

Była to połowa, być może trochę więcej, 

 

01:00:53.140 --> 01:00:54.601 

ale bardzo dziękuję. 

 

01:00:54.661 --> 01:00:58.043 

Pan skarbnik musiał się mocno napracować, 

 

01:00:58.103 --> 01:01:02.346 

żeby znaleźć, poprzesuwać, żeby Pani Musiałek była 

zadowolona 

 

01:01:02.386 --> 01:01:08.089 

z mieszkańcami. Bardzo dziękuję, ale też chciałam tu 

zwrócić uwagę, 

 

01:01:09.330 --> 01:01:12.371 

no było mi bardzo przykro usłyszeć, 

 

01:01:12.511 --> 01:01:19.193 
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że Radna Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak po 

moim odejściu 

 

01:01:19.233 --> 01:01:25.995 

od stołu, o którym tutaj przyszłam prosić Was o to 

wsparcie, 

 

01:01:26.035 --> 01:01:29.576 

wręcz powiedziała, że przyszła, a Wyście jej już dali. 

 

01:01:29.596 --> 01:01:31.397 

To nie jest koncert życzeń. 

 

01:01:31.437 --> 01:01:34.158 

Proszę Państwa nim przyszłam do Was, 

 

01:01:34.218 --> 01:01:37.960 

rozmawiałam z klubem Prawa i Sprawiedliwość, 

 

01:01:38.060 --> 01:01:41.702 

bez Pana Różyckiego oczywiście, bo jego wtedy nie 

było. 

 

01:01:41.722 --> 01:01:46.464 

Spotkaliśmy się przed ratuszem i oczywiście była 

pełna zgoda, 

 

01:01:46.484 --> 01:01:49.906 

więc nie wiem dlaczego takie słowa padły. 

 

01:01:50.066 --> 01:01:51.127 

Było mi przykro? 

 

01:01:51.167 --> 01:01:53.548 

Nie, byłam wściekła na takie zachowanie, 

 

01:01:54.208 --> 01:01:57.210 

bo nawet nie jesteście Państwo w koalicji, 

 

01:01:57.250 --> 01:01:59.752 

ale mimo tego uważałam, że należy, 

 

01:01:59.792 --> 01:02:00.993 

należy was zapytać. 

 

01:02:01.033 --> 01:02:04.775 

Jesteście częścią Rady, stanowicie całość, 

 

01:02:04.875 --> 01:02:06.937 

jesteście dla mieszkańców, więc uważałam, 

 

01:02:06.997 --> 01:02:10.619 

że wy też powinniście się na ten temat 

wypowiedzieć. 

 

01:02:10.659 --> 01:02:12.520 

Jak najbardziej była wasza zgoda, 

 

01:02:12.560 --> 01:02:14.402 

mówiliście żebym napisała wniosek, 

 

01:02:14.442 --> 01:02:15.542 

a później taka sytuacja. 

 

01:02:15.582 --> 01:02:17.464 

Byłoby to bardzo niemiłe. 

 

01:02:17.504 --> 01:02:22.107 

Druga rzecz sprawa spółki wodnej. 

 

01:02:22.147 --> 01:02:25.669 

Panowie Burmistrzowie no sytuacja jest taka, 

 

01:02:25.709 --> 01:02:30.450 

że troszeczkę doszły mi słuchy oczywiście, 

 

01:02:30.490 --> 01:02:34.672 

z tego co wiem to nikt nie zaprzeczył temu, 

 

01:02:34.732 --> 01:02:45.362 

że był złożony przez spółkę wniosek o 

dofinansowanie spółki z budżetu 

 

01:02:45.422 --> 01:02:49.425 

miasta, czy powiedzmy gminy na działalność. 

 

01:02:49.505 --> 01:02:52.487 

Ten wiosek nie został rozpatrzony. 

 

01:02:52.567 --> 01:02:55.269 

Brody, Pomorsko, kilka jeszcze innych wiosek, 

 

01:02:55.329 --> 01:02:59.032 

ale bazuje bardziej na swojej wiedzy blisko siebie, 

 

01:02:59.072 --> 01:03:00.313 

należymy do tej spółki. 

 

01:03:01.714 --> 01:03:05.376 

Martwię się tylko tym, że jeżeli ta spółka zrezygnuje, 

 

01:03:05.476 --> 01:03:09.279 

a z tego co wiem idą takie okoliczności, 

 

01:03:09.319 --> 01:03:14.863 
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że nie będzie nam czyścić, że tak powiem tych 

rowów, 

 

01:03:14.903 --> 01:03:18.786 

no to cały ten problem spadnie na gminę. 

 

01:03:18.866 --> 01:03:21.668 

Póki co to jest to jakieś rozwiązanie, 

 

01:03:21.728 --> 01:03:25.771 

jest to ze skutkiem pewnie dobrym dla gminy, 

 

01:03:25.831 --> 01:03:27.913 

bo po prostu nie musi się też o to martwić, 

 

01:03:27.953 --> 01:03:28.974 

bo ktoś za nich to zrobi. 

 

01:03:29.614 --> 01:03:34.859 

Więc moje zapytanie, czemu tak zostało to zrobione 

i czemu żeście 

 

01:03:34.899 --> 01:03:39.003 

panowie, czy państwo, bo to też i do radnych, 

 

01:03:39.223 --> 01:03:41.025 

nie dołożyli jakiejkolwiek sumy, 

 

01:03:41.065 --> 01:03:47.231 

która by zadawała lub pomogła tej spółce działać. 

 

01:03:47.291 --> 01:03:48.412 

Teraz sobie popatrzymy. 

 

01:03:50.217 --> 01:03:56.105 

Sprawa jeszcze dotycząca przepustu. 

 

01:03:56.165 --> 01:03:57.687 

Nazywamy to mostkiem potocznym. 

 

01:03:57.707 --> 01:04:02.534 

Jest to mostek łączący dwa brzegi na kanale 

pomorskim, 

 

01:04:02.574 --> 01:04:04.256 

który też jest w fatalnym stanie. 

 

01:04:06.938 --> 01:04:08.999 

Przychodził do Państwa tutaj rolnik, 

 

01:04:09.039 --> 01:04:10.880 

on też do mnie się zwrócił z tą sprawą, 

 

01:04:10.920 --> 01:04:14.802 

żeby coś zrobić, bo no nie wygląda to. 

 

01:04:14.842 --> 01:04:17.123 

Ja to pojechałam oczywiście sprawdzić, 

 

01:04:17.223 --> 01:04:20.704 

czy rzeczywiście on ma rację, bo no nie mam z 

tamtej strony pola, 

 

01:04:20.745 --> 01:04:24.546 

więc rzadko tam jeżdżę, więc nie widziałam. 

 

01:04:25.267 --> 01:04:27.108 

Pokusiłam się o to, żeby pojechać. 

 

01:04:27.128 --> 01:04:29.329 

Wygląda to nieciekawie. 

 

01:04:29.349 --> 01:04:30.909 

Czy on wytrzyma rok? 

 

01:04:30.969 --> 01:04:32.410 

Nie wiem. 

 

01:04:32.470 --> 01:04:35.833 

Na pewno są duże ubytki przy tym, 

 

01:04:35.873 --> 01:04:37.694 

należałoby się tym dobrze przyjrzeć, 

 

01:04:37.754 --> 01:04:41.276 

bo jeżeli pójdzie ciężki sprzęt, a jeżdżą tam, 

 

01:04:41.316 --> 01:04:44.919 

no już nie powiem potocznie ciapki Ursusy, 

 

01:04:44.959 --> 01:04:49.002 

tylko John Deere'y duże, wielkie traktory. 

 

01:04:49.082 --> 01:04:52.784 

Także ta sprawa jest też taka dość pilna, 

 

01:04:52.845 --> 01:04:57.708 

żebyście się Państwo temu przyjrzeli. 

 

01:04:57.788 --> 01:04:59.009 

Cóż my tu mamy jeszcze? 

 

01:05:00.734 --> 01:05:02.555 

I oczywiście chciałam jeszcze zapytać, 

 

01:05:02.615 --> 01:05:08.759 
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czy macie Panowie wiedzę na temat budowy mostu 

i jak te prace 

 

01:05:08.819 --> 01:05:10.800 

przebiegają. 

 

01:05:10.840 --> 01:05:14.522 

Partycypujecie tu w kosztach, jakby gmina jest tu też 

mocno 

 

01:05:14.582 --> 01:05:16.783 

zaangażowana i dziękuję. 

 

01:05:16.823 --> 01:05:18.424 

Uczestniczyłam w tych rozmowach dużo, 

 

01:05:18.464 --> 01:05:20.406 

dużo wcześniej. 

 

01:05:20.446 --> 01:05:23.068 

Ale bardziej mnie martwi nie sama budowa mostu, 

 

01:05:23.108 --> 01:05:25.870 

jak tu mi tu w przerwie Pan Miszkiewicz mówił, 

 

01:05:25.910 --> 01:05:27.771 

jak wbijemy pierwszą łopatę zobaczymy, 

 

01:05:27.811 --> 01:05:31.094 

bo na razie to są marne szanse, żeby ten most był. 

 

01:05:31.134 --> 01:05:35.377 

Ja wierzę, że wbiją tą łopatę, ale boję się, 

 

01:05:35.417 --> 01:05:40.061 

że skończy się z mostu zjazdem do ronda między 

Brodami a Pomorskiem 

 

01:05:40.101 --> 01:05:43.343 

i dalej będziemy jechać przez Pomorsko, 

 

01:05:43.383 --> 01:05:45.445 

przez miejscowości Mozów. 

 

01:05:45.965 --> 01:05:48.986 

To pomorsko jest krótkie, ale w Mozowie nie 

wyobrażam sobie, 

 

01:05:49.046 --> 01:05:52.506 

żeby, żeby mogły jeździć tam tiry. 

 

01:05:52.526 --> 01:05:55.527 

W związku z tym też chciałabym Państwa prosić o 

to, 

 

01:05:55.587 --> 01:05:59.527 

abyście, nie wiem, apelowali, prosili, 

 

01:05:59.587 --> 01:06:04.388 

czy ewentualnie w jakiś sposób, żeby ta nasza 

zachodnia obwodnica 

 

01:06:04.488 --> 01:06:06.449 

była zrobiona, przynajmniej przez te wioski, 

 

01:06:06.489 --> 01:06:11.510 

bo to jest, to jest dość bardzo istotne. 

 

01:06:11.570 --> 01:06:13.310 

I cóż tu jeszcze ja mam. 

 

01:06:15.953 --> 01:06:17.513 

Jeszcze jedna rzecz. 

 

01:06:17.593 --> 01:06:22.634 

Rzecz dotyczy też z dwóch lat można powiedzieć do 

tyłu, 

 

01:06:22.654 --> 01:06:24.375 

bo w zeszłym roku o tym nie rozmawialiśmy, 

 

01:06:24.475 --> 01:06:29.736 

ale będąc jeszcze radną i przewodnicząc w Komisji 

Skarg, 

 

01:06:29.756 --> 01:06:36.197 

Wniosków i Petycji, rozpatrywaliśmy skargę 

mieszkańca na drogę 

 

01:06:36.237 --> 01:06:37.257 

przemysłową. 

 

01:06:37.277 --> 01:06:41.198 

To jest tam koło zakładu Bosch bodajże. 

 

01:06:44.063 --> 01:06:47.966 

I w niedawnym czasie, nie wiem Pan nie był 

zorientowany, 

 

01:06:48.006 --> 01:06:52.469 

że nie pełnię tu żadnej funkcji i nie wiem jak 

wygląda sytuacja, 

 

01:06:52.569 --> 01:06:57.533 
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a jako komisja zwracaliśmy się do Pana Burmistrza i 

do radnych o to, 

 

01:06:57.593 --> 01:07:03.277 

żeby ująć w naprawach tą ulicę Przemysłową, 

 

01:07:03.317 --> 01:07:05.019 

żeby tego nie wyrzucać. 

 

01:07:05.459 --> 01:07:07.380 

Chciałabym wiedzieć na jakim etapie, 

 

01:07:07.440 --> 01:07:10.941 

nie tylko ja, bo pewnie słuchają nas mieszkańcy, 

 

01:07:11.021 --> 01:07:14.242 

czy w ogóle żeście Państwo ujęli w naprawach tą 

ulicę, 

 

01:07:14.282 --> 01:07:17.363 

czy nie. To jest łącznik bodajże od ulicy 

Przemysłowej. 

 

01:07:17.383 --> 01:07:19.724 

Tam było trochę kontrowersji przy tym, 

 

01:07:19.804 --> 01:07:22.185 

ale suma summarum doszliśmy do wniosku, 

 

01:07:22.225 --> 01:07:25.126 

że to może być. 

 

01:07:25.246 --> 01:07:29.188 

I cóż tu jeszcze, tu tak na koniec, 

 

01:07:29.228 --> 01:07:33.189 

to tak cytując klasyka. 

 

01:07:33.229 --> 01:07:34.930 

Mamy większość, przegłosujemy. 

 

01:07:36.505 --> 01:07:43.687 

Martwi mnie wydawanie 1,3 mln na boisko bez 

zewnętrznych środków 

 

01:07:43.747 --> 01:07:45.867 

dofinansowania. 

 

01:07:45.927 --> 01:07:47.808 

No trochę to smutne, bo gdzie mówimy, 

 

01:07:47.848 --> 01:07:52.569 

że nie mamy na to pieniędzy, na tamto i bez przerwy 

nam mało, 

 

01:07:52.629 --> 01:07:55.670 

dzieci mamy coraz mniej, a budujemy takie boisko. 

 

01:07:55.690 --> 01:07:59.270 

Mam nadzieję, że chociaż się postaracie Państwo o 

dofinansowanie, 

 

01:07:59.290 --> 01:08:01.331 

jeżeli to ma już być. Dziękuję bardzo. 

 

01:08:02.960 --> 01:08:07.183 

- Dziękuję to zanim udzielę burmistrzowi głosu to 

odpowiem, 

 

01:08:07.244 --> 01:08:09.746 

bo zostałem wywołany. 

 

01:08:09.866 --> 01:08:13.489 

Tak Pani Sołtys. 

 

01:08:13.569 --> 01:08:17.052 

Zapytam przewrotnie a pamięta Pani ile kosztowało 

boisko np. dla 

 

01:08:17.192 --> 01:08:19.754 

szkoły w Brodach w Pomorsku. 

 

01:08:19.915 --> 01:08:23.506 

Orlik. 10-15 lat temu. 

 

01:08:23.566 --> 01:08:27.148 

- Tak, oczywiście, że to znaczy nie powiem Panu 

kwoty, 

 

01:08:27.208 --> 01:08:29.409 

bo to były zupełnie inne pieniądze. 

 

01:08:29.469 --> 01:08:31.929 

To były jeszcze chyba bodajże za Pana Rakowskiego, 

 

01:08:31.969 --> 01:08:34.430 

z tego co dobrze pamiętam, to były Orliki, 

 

01:08:34.470 --> 01:08:36.151 

które były dofinansowywane. 

 

01:08:36.191 --> 01:08:39.452 

Mam nadzieję, że pan też zdobędzie pieniądze na 

dofinansowanie. 
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01:08:39.472 --> 01:08:42.093 

Nie będziemy się teraz przebijać, tylko w dobie 

teraz, 

 

01:08:42.133 --> 01:08:45.774 

kiedy mówicie, że nie mamy na wiele innych spraw 

ważniejszych, 

 

01:08:45.814 --> 01:08:49.056 

jak sołtysi upominają się o kawałek drogi, 

 

01:08:49.096 --> 01:08:52.339 

kawałek chodnika, no to my wydajemy milion 

trzysta. 

 

01:08:52.379 --> 01:08:55.282 

No sorry, może mieć Pan do mnie tu pretensje lub 

nie, 

 

01:08:55.342 --> 01:08:56.504 

ale stwierdzam fakt. 

 

01:08:56.544 --> 01:08:57.825 

Możemy się przebijać. 

 

01:08:57.885 --> 01:08:59.027 

Klasyk jest dobry. 

 

01:08:59.087 --> 01:09:01.410 

Mamy większość, przegłosujemy. To jest dobre. 

 

01:09:03.467 --> 01:09:06.649 

- Tak ciągnąc tą dyskusję dalej. 

 

01:09:08.570 --> 01:09:13.832 

Tak, nie odpuszczę tak łatwo. 

 

01:09:13.892 --> 01:09:16.654 

Zarzut pojawił się, że nie uwzględniamy chodników, 

 

01:09:16.734 --> 01:09:17.815 

wniosków sołtysów. 

 

01:09:17.995 --> 01:09:21.496 

Przypomnę, że Pani wniosek uwzględniliśmy Pani 

Sołtys właśnie z tą 

 

01:09:21.556 --> 01:09:24.178 

drogą i łącznikiem, czyli to nie jest tak, 

 

01:09:24.218 --> 01:09:26.159 

że nie uwzględniamy, ale właśnie uwzględniamy. 

 

01:09:26.779 --> 01:09:30.485 

I znajdzie się i na drogi, i na różnego rodzaju inne 

atrakcje dla 

 

01:09:30.525 --> 01:09:33.590 

naszych mieszkańców bo mieszkańcy również 

potrzebują takiej 

 

01:09:33.610 --> 01:09:37.475 

infrastruktury wypoczynkowo-rekreacyjnej dla 

swoich dzieci. 

 

01:09:37.515 --> 01:09:44.277 

To że się dzieci mało rodzi to jeszcze nie znaczy że 

tak będzie zawsze. 

 

01:09:44.317 --> 01:09:47.499 

Ale nawet jak jest ich mniej, to żeby te atrakcje 

powinny dla nich 

 

01:09:47.539 --> 01:09:51.282 

być, ale to zostawmy. Zostawmy to. 

 

01:09:51.642 --> 01:09:53.824 

- Ja bardzo dziękuję za odpowiedź. 

 

01:09:53.884 --> 01:09:57.867 

- Jeszcze drugie było pytanie, które też nas dotyczy, 

 

01:09:57.927 --> 01:10:04.072 

bo tam pojawiło się pytanie o apel dotyczący drogi 

Pomorsko Sulechów 

 

01:10:04.092 --> 01:10:06.254 

alternatywnej w związku z budową mostu. 

 

01:10:06.314 --> 01:10:09.976 

To ja tylko przypomnę, że na poprzedniej komisji 

pojawiły się 

 

01:10:10.036 --> 01:10:14.321 

projekty dwa apelu i oczekuję, tak patrzę na 

jednego radnego, 

 

01:10:14.361 --> 01:10:16.524 

który mi obiecał, że coś mi napisze, 

 

01:10:16.584 --> 01:10:20.809 

oczekuję jakichś od Państwa Radnych informacji, 

 

01:10:20.869 --> 01:10:22.311 

żeby coś tam zmienić, bo chodzi o to, 
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01:10:22.351 --> 01:10:25.188 

że w poprzedniej kadencji pamiętam, 

 

01:10:25.228 --> 01:10:28.670 

że jak robiliśmy apel to był projekt i tych zmian w 

tym projekcie 

 

01:10:28.710 --> 01:10:32.393 

było na tyle dużo, że ja potem z tych apelów byłem 

bardzo dumny, 

 

01:10:32.453 --> 01:10:36.516 

bo były przedyskutowane i każdy zwrócił na różne 

rzeczy uwagę i było 

 

01:10:36.536 --> 01:10:38.918 

wtedy lepiej niż ta pierwotna wersja. 

 

01:10:38.958 --> 01:10:42.260 

Dlatego jeszcze raz tutaj ponawiam do Państwa 

Radnych prośbę. 

 

01:10:42.300 --> 01:10:45.562 

Przeczytajcie te pierwsze projekty apelów i wnieście 

coś do tych 

 

01:10:45.623 --> 01:10:48.665 

apelów, żebyśmy zrobili to w takiej formie jak 

najlepszej. 

 

01:10:49.767 --> 01:10:54.340 

Przypominam, że ustaliliśmy, że zrobimy Panie 

Burmistrzu na zwyczajną 

 

01:10:54.401 --> 01:11:01.553 

sesję w temacie tych dwóch apeli i planujemy to. 

 

01:11:01.613 --> 01:11:04.736 

Na razie w tym, do czerwca się wyrobimy Pani 

Sołtys. 

 

01:11:04.776 --> 01:11:06.998 

- No mam nadzieję, że dacie Państwo radę. 

 

01:11:07.118 --> 01:11:10.702 

My się wydaje, że należałoby też poprosić inne 

władze, 

 

01:11:10.722 --> 01:11:15.646 

przynajmniej żeby nas promowały i żeby było to w 

jakiś sposób 

 

01:11:15.706 --> 01:11:18.289 

łatwiej. No trochę to za daleko poszło. 

 

01:11:18.349 --> 01:11:22.972 

Zielona Góra, że tak powiem ma już Wszystkie 

zgody, 

 

01:11:23.032 --> 01:11:27.334 

wszystko mają przygotowane, więc do tego mostu 

Zachodnia Obwodnica 

 

01:11:27.374 --> 01:11:28.395 

u nich będzie. 

 

01:11:28.455 --> 01:11:30.615 

My troszeczkę będziemy pokrzywdzeni. 

 

01:11:30.635 --> 01:11:33.256 

Nie chciałabym, żeby tak było, bo nie wyobrażam 

sobie, 

 

01:11:33.316 --> 01:11:34.417 

ale bardzo dziękuję. 

 

01:11:34.477 --> 01:11:37.778 

- Dziękuję. No i Pani Sołtys wywołała też inna ad 

vocem. 

 

01:11:37.838 --> 01:11:40.199 

Bardzo proszę Pani Radna Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak. 

 

01:11:41.624 --> 01:11:46.906 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, 

Szanowna Rado zasadą jest 

 

01:11:46.986 --> 01:11:55.449 

fakt, że mieszkańcy, sołtysi, my jako radni zgłaszamy 

wnioski, 

 

01:11:55.509 --> 01:11:59.851 

by ująć pewne zadania do wykonania w budżecie. 

 

01:11:59.911 --> 01:12:05.133 

Między innymi wpłynął wniosek z sołectwa Brody o 

zwiększenie funduszu 

 

01:12:05.193 --> 01:12:07.254 

sołeckiego na określony cel. 

 

01:12:08.968 --> 01:12:13.551 

I takie wnioski wpływają z różnych stron. 

 

01:12:13.591 --> 01:12:17.153 
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Nasza Rada ten wniosek zaakceptowała pozytywnie, 

 

01:12:17.193 --> 01:12:20.235 

w tym ja, czyli głosowaliśmy za tym, 

 

01:12:20.355 --> 01:12:23.517 

żeby ten fundusz sołecki został zwiększony, 

 

01:12:23.577 --> 01:12:27.179 

by sołectwo mogła zrealizować swoje zadanie. 

 

01:12:27.219 --> 01:12:30.401 

Także dziwię się, bardzo się dziwię, 

 

01:12:30.561 --> 01:12:35.128 

że Dostałam taką informację, że coś tam 

powiedziałam, 

 

01:12:35.168 --> 01:12:37.650 

być może i powiedziałam w taki sposób, 

 

01:12:37.770 --> 01:12:43.134 

ale to jest wyrażenie naturalne, bo naturalną rzeczą 

jest, 

 

01:12:43.214 --> 01:12:46.877 

że mieszkańcy, sołtysi przychodzą do radnych, 

 

01:12:46.917 --> 01:12:49.919 

piszą do rady wnioski, coś chcą, 

 

01:12:49.999 --> 01:12:53.041 

czegoś oczekują i w tym przypadku było tak samo. 

 

01:12:53.102 --> 01:12:56.264 

Także dziękuję bardzo. 

 

01:12:56.344 --> 01:12:57.345 

- Dziękuję bardzo proszę. 

 

01:12:57.945 --> 01:12:59.106 

- Bez komentarzy. 

 

01:12:59.146 --> 01:13:00.227 

- Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

01:13:03.601 --> 01:13:04.841 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rada, 

 

01:13:04.941 --> 01:13:09.483 

Szanowni Państwo, Pani Sołtys po kolei postaram się 

zgodnie z tym jak 

 

01:13:09.543 --> 01:13:11.423 

Pani zadawała pytania. 

 

01:13:11.483 --> 01:13:14.604 

Pierwsza rzecz spółka wodna. 

 

01:13:14.664 --> 01:13:20.345 

Myślę, że radni powinni pamiętać 50 tysięcy, 

wniosek dotyczył 50 tysięcy 

 

01:13:20.485 --> 01:13:24.967 

i wtedy kiedy o tym rozmawialiśmy wskazywaliśmy 

państwu też co mamy 

 

01:13:25.027 --> 01:13:27.987 

zaplanowane i jaka była propozycja żeby zwiększyć 

nasz budżet 

 

01:13:28.027 --> 01:13:30.528 

w sensie budżet gminy. 

 

01:13:32.546 --> 01:13:36.250 

Nie jest żadną tajemnicą ze spółki wodnej, 

 

01:13:36.290 --> 01:13:39.194 

może inaczej powiem, w spółce wodnej w tej chwili 

pozostało już tylko 

 

01:13:39.214 --> 01:13:40.916 

dwa sołectwa. 

 

01:13:40.956 --> 01:13:49.465 

Pozostała część gminy nie jest zainteresowana taką 

formą realizacji. Proszę? 

 

01:13:49.505 --> 01:13:50.545 

No ale to z wielu rzeczy wynika. 

 

01:13:50.585 --> 01:13:52.906 

Pani Sołtys ja myślę, że Pani też powinna pamiętać, 

 

01:13:52.946 --> 01:13:56.927 

ja dwukrotnie organizowałem spotkania otwarte dla 

rolników, 

 

01:13:56.987 --> 01:14:00.709 

żeby zachęcić do takiej formy. 

 

01:14:00.769 --> 01:14:04.070 

Nie ma, że tak powiem, zainteresowania po drugiej 

stronie, 

 

01:14:04.090 --> 01:14:08.791 
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natomiast żeby bardzo konkretnie się odnieść do 

tego o czym Pani mówi 

 

01:14:08.831 --> 01:14:11.012 

i to jest powiązane tak na dobrą sprawę też z tym 

mostkiem, 

 

01:14:11.032 --> 01:14:13.072 

o którym Pani wspominała. 

 

01:14:13.112 --> 01:14:16.694 

My wciąż czekamy na ostateczne zatwierdzenie 

naszych wniosków 

 

01:14:16.734 --> 01:14:18.354 

popowodziowych. 

 

01:14:18.374 --> 01:14:22.095 

wśród tych wniosków popowodziowych są również 

prace melioracyjne 

 

01:14:22.135 --> 01:14:28.278 

w tamtym obszarze i w ramach tych prac samego 

mostku na pewno 

 

01:14:28.298 --> 01:14:31.139 

nie jesteśmy w stanie w ramach tamtych pieniędzy 

wykonywać. 

 

01:14:31.179 --> 01:14:34.820 

Natomiast sytuacja, która dotyczy w mojej ocenie, 

 

01:14:34.860 --> 01:14:35.900 

może inaczej, moja wiedza jest taka, 

 

01:14:35.940 --> 01:14:38.521 

że dwóch rolników, ale tak naprawdę przede 

wszystkim jednego, 

 

01:14:38.561 --> 01:14:40.462 

który dysponuje bardzo dużym, ciężkim sprzętem, 

 

01:14:43.035 --> 01:14:48.218 

to on na dobrą sprawę powinien i jak rozumiem 

chyba kiedyś też się 

 

01:14:48.258 --> 01:14:52.700 

tak poruszał inną drogą i w tej chwili właśnie ze 

względu na to, 

 

01:14:52.740 --> 01:14:56.262 

że tam są do wykonania też pewne rowy również 

popowodziowo, 

 

01:14:56.322 --> 01:14:58.904 

na pewno w przyszłości będzie mógł się poruszać tą 

inną drogą, 

 

01:14:58.944 --> 01:15:00.845 

kiedy my zakończymy pracę. 

 

01:15:00.885 --> 01:15:02.466 

Tylko, że mówię, my nie dostaliśmy jeszcze 

pieniędzy, 

 

01:15:02.486 --> 01:15:05.488 

w związku z tym my nie możemy tego procesu 

dzisiaj rozpocząć. 

 

01:15:05.528 --> 01:15:08.049 

To jest oczywiste, że też nie możemy o tej porze 

roku jeszcze tego 

 

01:15:08.109 --> 01:15:09.470 

prowadzić, tak, to nie ten czas. 

 

01:15:10.891 --> 01:15:13.535 

Natomiast jest jedna rzecz, którą przyznam się 

szczerze, 

 

01:15:13.555 --> 01:15:16.398 

że do końca nie zweryfikowałem, bo zadano mi to 

pytanie wcześniej jak 

 

01:15:16.418 --> 01:15:19.562 

gdyby w kontekście tego miejsca. 

 

01:15:19.622 --> 01:15:22.025 

Tam kiedyś w mojej ocenie albo według wiedzy, 

 

01:15:22.045 --> 01:15:27.290 

którą posiadam na dzisiaj w ogóle był zakaz 

ograniczenia tonażu i ten 

 

01:15:27.350 --> 01:15:29.210 

duży sprzęt w ogóle nie powinien chyba tam 

wjeżdżać. 

 

01:15:29.250 --> 01:15:31.591 

Natomiast ja rozumiem, że ze względu na to, 

 

01:15:31.631 --> 01:15:34.793 

że te rowy po tej drugiej stronie nie pozwalają na 

przejazd, 

 

01:15:34.873 --> 01:15:38.334 
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to będzie trzeba, będzie trzeba się zastanowić. 

 

01:15:38.354 --> 01:15:41.595 

Natomiast według mnie ten mostek w takim 

wydaniu jaki jest 

 

01:15:41.615 --> 01:15:43.916 

przygotowany, on i tak nie pozwala na to, 

 

01:15:43.956 --> 01:15:47.378 

żeby na przykład pojazd 40 tonowy w przyszłości 

tam jeździł. 

 

01:15:47.438 --> 01:15:51.839 

To w praktyce oznacza, że i tak za chwilkę tego 

mostku nie będzie, 

 

01:15:52.040 --> 01:15:53.080 

jeśli to będzie taki sprzęt. 

 

01:15:54.149 --> 01:16:00.370 

Jeśli chodzi o most w Pomorsku to i drogę 

przejazdową. 

 

01:16:00.450 --> 01:16:03.271 

Szanowni Państwo właściwie w tej chwili to się 

dzieje. 

 

01:16:03.311 --> 01:16:06.531 

Pan Marcin zweryfikował, bo my nie mieliśmy 

informacji jeśli chodzi 

 

01:16:06.591 --> 01:16:08.052 

o datę, natomiast mieliśmy deklarację, 

 

01:16:08.092 --> 01:16:12.973 

że w maksymalnie drugim kwartale tego roku 

rozpocznie się procedura 

 

01:16:13.033 --> 01:16:15.313 

w celu wyłonienia wykonawcy, co nie oznacza, 

 

01:16:15.333 --> 01:16:17.734 

że ona w tym roku się zakończy, bo my wiemy jak to 

dzisiaj wygląda 

 

01:16:17.754 --> 01:16:19.734 

z procedurami tymi unijnymi dużymi. 

 

01:16:21.454 --> 01:16:25.835 

W połowie kwietnia, 17 kwietnia jest planowanie na 

otwarcie ofert, 

 

01:16:25.875 --> 01:16:29.556 

czyli tak naprawdę już bardzo, bardzo blisko tak, 

 

01:16:29.596 --> 01:16:31.337 

na budowę, na budowę mostu. 

 

01:16:31.417 --> 01:16:33.977 

Ja cały czas o tym powiedziałem, zacząłem od 

mostu. 

 

01:16:33.997 --> 01:16:39.319 

Natomiast w kontekście drogi 278 to żeby było jasne 

Panie Elżbieto, 

 

01:16:39.359 --> 01:16:43.440 

na każdym spotkaniu od gdaki, po 

parlamentarzystów, 

 

01:16:43.480 --> 01:16:52.728 

po senatorów i posłów, po pisma kierowane do 

Ministerstwa my 

 

01:16:52.768 --> 01:17:00.560 

wspominamy również o tym, że nasz koncept 

związany z węzłem S3 Północ 

 

01:17:01.849 --> 01:17:07.553 

w praktyce stanowi całość z nowym przebiegiem 

drogi 278 i przy każdej 

 

01:17:07.593 --> 01:17:09.774 

mojej rozmowie, tu mogę rękę położyć, 

 

01:17:09.814 --> 01:17:12.436 

przy każdej mojej rozmowie z instytucjami 

zewnętrznymi, 

 

01:17:12.496 --> 01:17:15.698 

ale również z innymi samorządami, przy moich 

wypowiedziach 

 

01:17:15.758 --> 01:17:19.660 

publicznych na poziomie województwa i nie tylko, 

 

01:17:19.700 --> 01:17:22.222 

za każdym razem mówię o trzech rzeczach. 

 

01:17:23.082 --> 01:17:31.849 

Po pierwsze węźle S3 Północ, po drugie nowym 

przebiegu prowadzącym 

 

01:17:31.889 --> 01:17:37.313 
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do mostu w Pomorsku i po trzecie przebudowie 

istniejącego węzła 

 

01:17:37.373 --> 01:17:41.036 

z możliwością zjazdu w kierunku Kargowej, 

 

01:17:41.096 --> 01:17:47.021 

dodatkowe odejście prawoskręt, a docelowo 

możliwością stworzenia 

 

01:17:47.081 --> 01:17:50.804 

zjazdu w kierunku Trzebiechowa, mijającej 

miejscowość Kruszyna. 

 

01:17:51.364 --> 01:17:56.047 

Więc tu wprost mogę powiedzieć, że za każdym 

razem ostatnie pisma 

 

01:17:56.087 --> 01:17:59.649 

przeze mnie kierowane są prawdopodobnie ze 

stycznia tego roku, 

 

01:18:01.562 --> 01:18:06.445 

a w tym samym czasie też miałem spotkanie między 

innymi właśnie 

 

01:18:06.505 --> 01:18:11.949 

z Generalną Dyrekcją i z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich. 

 

01:18:11.989 --> 01:18:15.691 

Tu wspólnie z moim zastępcą byliśmy i z Panem 

Dyrektorem 

 

01:18:15.731 --> 01:18:18.152 

rozmawialiśmy między innymi o tym o czym Pani 

mówi, 

 

01:18:18.192 --> 01:18:20.134 

czyli o nowym przebiegu tej drogi i o tym, 

 

01:18:20.174 --> 01:18:22.175 

że docelowo musi to uwzględniać. 

 

01:18:24.156 --> 01:18:28.739 

Mówimy też o tym, że ta droga ma znaczenie dla 

celów obronności 

 

01:18:28.779 --> 01:18:30.200 

i militarnych. 

 

01:18:30.240 --> 01:18:32.902 

Rozmawiamy też w tym kontekście. 

 

01:18:36.874 --> 01:18:38.035 

Ulica Przemysłowa ogólnie rzecz biorąc, tam są dwa 

wątki. 

 

01:18:38.075 --> 01:18:42.060 

Po pierwsze remont tej drogi nadal jest i tu się nic 

nie zmieniło, 

 

01:18:42.080 --> 01:18:44.402 

on jest w budżecie, więc może być Pani spokojna, 

 

01:18:44.442 --> 01:18:45.944 

że to jest wpisane. 

 

01:18:45.964 --> 01:18:49.989 

Ta droga nie została wykreślona, nic się nie zmieniło 

od czasu, 

 

01:18:50.029 --> 01:18:51.831 

kiedy Pani ostatnio o to pytała. 

 

01:18:51.871 --> 01:18:53.693 

Natomiast w międzyczasie zmieniło się to, 

 

01:18:53.733 --> 01:18:56.276 

że dzisiaj akurat, dobrze mówię dzisiaj, 

 

01:18:57.397 --> 01:19:00.359 

tak Radni podjęli też decyzję o tym, 

 

01:19:00.419 --> 01:19:05.124 

że dofinansują zadanie na poziomie województwa 

dotyczące przebudowy 

 

01:19:05.184 --> 01:19:11.930 

skrzyżowania ulica Bankowa, Kościuszki i 

Przemysłowa również 

 

01:19:11.990 --> 01:19:16.254 

z profilowaniem drogi chodnikami zmierzający do 

przebudowy, 

 

01:19:16.294 --> 01:19:18.596 

bo tam droga jest w ogóle zdegradowana w tamtym 

miejscu, 

 

01:19:19.276 --> 01:19:23.018 

więc w praktyce cały ten odcinek, o którym akurat 

Pani mówi, 

 

01:19:23.058 --> 01:19:26.180 

czyli wjeździe do tych zakładów też będzie, 
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01:19:26.240 --> 01:19:31.142 

że tak powiem poprawiony, w związku z tym zmieni 

się na lepsze 

 

01:19:31.162 --> 01:19:33.363 

w mojej ocenie cały tamten obszar. 

 

01:19:33.423 --> 01:19:36.785 

No i na końcu zahaczyła Pani coś, 

 

01:19:36.825 --> 01:19:40.566 

co ja w cudzysłowie bardzo lubię, 

 

01:19:40.627 --> 01:19:43.248 

bo przepraszam, trochę się uśmiecham, 

 

01:19:43.308 --> 01:19:46.569 

także bardzo lubię, bo to jest taka dyskusja, 

 

01:19:48.050 --> 01:19:51.951 

którą mieliśmy okazję Panie Sołtys wielokrotnie 

prowadzić 

 

01:19:51.992 --> 01:19:57.213 

w kontekście czy to jest dużo, czy mało i czy z 

dofinansowaniem 

 

01:19:57.273 --> 01:19:59.954 

zewnętrznym czy też nie, czyli boisko. 

 

01:20:00.014 --> 01:20:05.156 

To ja powtórzę to co zakładam Państwo Radni 

wiedzą 700 tysięcy 

 

01:20:05.196 --> 01:20:09.638 

złotych. My mamy w budżecie wprowadzone 

pieniądze właśnie związane 

 

01:20:09.678 --> 01:20:10.878 

z rekreacją. 

 

01:20:10.918 --> 01:20:13.819 

Nie są to pieniądze pozyskane wprost w ramach 

projektu. 

 

01:20:13.879 --> 01:20:17.661 

Są to tak zwane kapslowe i one są wprost 

przeznaczone na realizację 

 

01:20:17.701 --> 01:20:19.001 

takich zadań. 

 

01:20:19.021 --> 01:20:22.723 

Chciałem przypomnieć, że jeszcze w poprzedniej 

kadencji ustaliliśmy, 

 

01:20:22.763 --> 01:20:26.424 

że będziemy zbierać te pieniądze na realizację 

właśnie takich zadań. 

 

01:20:26.484 --> 01:20:28.505 

I my w tej chwili mamy 700 tysięcy z tego, 

 

01:20:28.565 --> 01:20:31.146 

czyli więcej jak 50%. 

 

01:20:31.146 --> 01:20:33.787 

Nabór na realizację zadań sportowych jest do końca 

kwietnia, 

 

01:20:33.807 --> 01:20:35.128 

jeśli dobrze pamiętam. 

 

01:20:35.208 --> 01:20:37.209 

Od kwietnia, Pan Wojciech, czyli no generalnie w 

kwietniu. 

 

01:20:37.729 --> 01:20:40.111 

Czy my te pieniądze dostaniemy, nie wiem, 

 

01:20:40.131 --> 01:20:43.414 

natomiast dlaczego powiedziałem, że bardzo lubię 

tą dyskusję, 

 

01:20:43.474 --> 01:20:47.578 

bo niestety, lubię mówię z przekąsem, 

 

01:20:47.618 --> 01:20:51.141 

bo niestety Szanowni Państwo ona się zawsze w 

mojej ocenie kończy, 

 

01:20:51.181 --> 01:20:53.383 

na moim poziomie kończy się tak samo, 

 

01:20:53.403 --> 01:20:57.026 

to znaczy zaczyna się rywalizacja, sołectwa kontra 

miasto. 

 

01:20:58.967 --> 01:21:02.728 

Pani Elu, ale tak się to kończy i kiedy przeliczamy to 

na liczbę 

 

01:21:02.768 --> 01:21:04.988 

osób, to ja tylko powiem. 
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01:21:05.088 --> 01:21:10.529 

W ubiegłym roku, nie to jeszcze było w roku 2023, 

 

01:21:10.529 --> 01:21:13.930 

odbyły się konsultacje. 

 

01:21:13.970 --> 01:21:17.010 

Na tych konsultacjach było 50 mieszkańców w 

terenie, 

 

01:21:17.070 --> 01:21:23.151 

ponad 50, 50 to na pewno było i w ramach tych 

konsultacji osoby 

 

01:21:23.171 --> 01:21:28.494 

z tamtego obszaru wprost wyartykułowały czym są 

zainteresowane 

 

01:21:28.534 --> 01:21:33.358 

i dyskutowaliśmy czy i w jakim zakresie możemy 

realizować to zadanie. 

 

01:21:33.398 --> 01:21:36.901 

I w takiej formie zostało to zadanie przygotowane i 

zaprojektowane. 

 

01:21:37.241 --> 01:21:39.904 

W związku z tym nie mogę zgodzić się z tym, 

 

01:21:39.964 --> 01:21:48.832 

że to jest coś, co jest niepotrzebne, a biorąc pod 

uwagę ilość osób, 

 

01:21:48.912 --> 01:21:53.136 

to o co też wnioskują mieszkańcy, no to ja powiem 

tak. 

 

01:21:53.156 --> 01:21:56.139 

Mieszkańcy czasami wnioskują również o takie 

rzeczy i my takie rzeczy 

 

01:21:56.159 --> 01:21:58.220 

wykonujemy również na terenie wiejskim. 

 

01:21:58.240 --> 01:22:01.063 

Nie jest żadną tajemnicą i to również mogę 

powiedzieć wszyscy 

 

01:22:01.103 --> 01:22:02.384 

siedzący przy tym stole. 

 

01:22:02.444 --> 01:22:06.288 

Szanowni Państwo ustaliliście, ustaliliśmy wspólnie, 

 

01:22:06.348 --> 01:22:09.791 

że kolejne zadanie w zakresie infrastruktury 

sportowej będzie z kolei 

 

01:22:09.831 --> 01:22:10.972 

realizowane w Cigacicach. 

 

01:22:13.535 --> 01:22:17.959 

Tam nie ma na dzisiaj obiektu sportowego o takim 

charakterze 

 

01:22:17.999 --> 01:22:20.360 

i też jak gdyby wszyscy się na to zgodzili i ja na 

dzisiaj powiem tak 

 

01:22:20.440 --> 01:22:22.462 

i nie wiem też czy będą pieniądze zewnętrzne na to. 

 

01:22:24.522 --> 01:22:28.244 

Natomiast no taka decyzja. 

 

01:22:28.304 --> 01:22:33.626 

Nie będę się licytował, ale my też wydaliśmy 

niemałe pieniądze 

 

01:22:33.666 --> 01:22:38.408 

nie tak dawno w Pani miejscowości w kontekście 

szkoły i też na tą 

 

01:22:38.448 --> 01:22:40.489 

drugą część nie mieliśmy wsparcia zewnętrznego. 

 

01:22:40.529 --> 01:22:44.230 

Mimo wszystko pociągnęliśmy projekt szkolny dalej 

niż tylko to co 

 

01:22:44.270 --> 01:22:45.651 

udało nam się pozyskać z zewnątrz. 

 

01:22:46.091 --> 01:22:50.394 

Więc proszę się nie gniewać, ale to według mnie 

jest bardzo niedobry 

 

01:22:50.434 --> 01:22:52.935 

argument, że jeśli nie ma pieniędzy, 

 

01:22:52.955 --> 01:22:55.757 

bo gdyby tak było, zewnętrznych, bo gdyby tak było, 

 

01:22:55.777 --> 01:23:00.720 

to w mojej ocenie byśmy połowy tematów nie 

realizowali. 
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01:23:00.760 --> 01:23:05.343 

Bo też proszę pamiętać, że jest wiele zadań, 

 

01:23:05.383 --> 01:23:08.264 

których my nigdy nie dostaniemy wsparcia 

zewnętrznego, 

 

01:23:08.284 --> 01:23:10.426 

ponieważ my się nigdy nie załapiemy, 

 

01:23:10.506 --> 01:23:12.347 

choćby ze względu na struktury naszej gminy. 

 

01:23:13.067 --> 01:23:20.252 

My w tak zwanej aglomeracji jesteśmy w wielu 

projektach wykluczeni. 

 

01:23:20.332 --> 01:23:22.714 

To, że jesteśmy gminą miejsko-wiejską oznacza, 

 

01:23:22.734 --> 01:23:25.696 

że nie możemy się ubiegać o infrastrukturę miast, 

 

01:23:25.736 --> 01:23:27.277 

generalnie jesteśmy skreśleni. 

 

01:23:27.317 --> 01:23:30.539 

Ubolewam nad tym, mimo że jesteśmy też miastem. 

 

01:23:30.579 --> 01:23:33.841 

Mamy miasto w swojej strukturze samorządu, 

 

01:23:33.901 --> 01:23:37.663 

a z kolei teren wiejski z tego tytułu, 

 

01:23:37.704 --> 01:23:40.225 

że to jest gmina miejsko-wiejska w innych 

projektach 

 

01:23:40.245 --> 01:23:41.906 

też nie dostaniemy absolutnie żadnego wsparcia. 

 

01:23:41.946 --> 01:23:43.879 

To jest zero jedynkowe. 

 

01:23:43.899 --> 01:23:46.902 

Również w kontekście KPO, bo to weryfikowaliśmy i 

również 

 

01:23:46.942 --> 01:23:48.383 

w kontekście między innymi infrastruktury, 

 

01:23:48.403 --> 01:23:54.067 

od której zaczęliśmy tą mowę, czyli o szeroko 

rozumianej melioracji. 

 

01:23:54.127 --> 01:23:58.010 

Czyniliśmy takie próby również na poziomie 

krajowym w tym roku i mamy 

 

01:23:58.050 --> 01:24:00.913 

bardzo jasny przekaz. My tam pieniędzy w tym 

zakresie przynajmniej 

 

01:24:00.953 --> 01:24:03.334 

na tą chwilę nie mamy szansy żadnych dostać. 

 

01:24:03.374 --> 01:24:06.377 

Więc to jest zawsze jakiś konsensus. 

 

01:24:06.437 --> 01:24:07.738 

Ja naprawdę do tego tak podchodzę. 

 

01:24:08.158 --> 01:24:12.580 

To jest dyskusja o tym, co się uda wspólnie 

wydyskutować, 

 

01:24:12.680 --> 01:24:15.382 

a ilość wniosków zrealizowanych, no ja myślę, 

 

01:24:15.402 --> 01:24:20.304 

że Pani nie powinna mieć kompleksów co do ilości 

zadań zrealizowanych 

 

01:24:20.324 --> 01:24:22.125 

w obszarze, który Pani reprezentuje. 

 

01:24:22.185 --> 01:24:24.546 

To ja nie mam absolutnie wątpliwości, tak. 

 

01:24:25.947 --> 01:24:28.408 

Tak jak chociażby przyszło mi teraz do głowy, 

 

01:24:28.448 --> 01:24:32.430 

kij w mrowisko, może znowu, może zupełnie nowy 

suw, 

 

01:24:32.470 --> 01:24:34.791 

tak, dla Pani obszaru. 

 

01:24:34.811 --> 01:24:36.672 

No przecież nie udało nam się pieniędzy na to 

pozyskać. 

 

01:24:38.032 --> 01:24:39.334 
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z tych powodów, o których mówiliśmy, 

 

01:24:39.374 --> 01:24:40.955 

tak, a wydaliśmy tam olbrzymie pieniądze. 

 

01:24:43.658 --> 01:24:45.380 

No chyba tyle wydaje mi się, że to wszystkie rzeczy, 

 

01:24:45.400 --> 01:24:47.503 

które sobie, sobie zapisałem. 

 

01:24:47.563 --> 01:24:50.406 

Dziękuję. 

 

01:24:50.426 --> 01:24:52.048 

- Bardzo proszę, ad vocem Pani Sołtys. 

 

01:24:53.231 --> 01:24:56.774 

- Nie będę się tu spierać z Panem Burmistrzem. 

 

01:24:56.834 --> 01:24:59.737 

Jakby zanotowałam sobie te punkty, 

 

01:24:59.777 --> 01:25:03.941 

które mnie bardzo irytowały, więc do tego się 

odniosłam. 

 

01:25:03.981 --> 01:25:07.003 

Przyjmuję Pana odpowiedź jak najbardziej. 

 

01:25:07.043 --> 01:25:08.845 

Jeżeli chodzi o mostek, nie pamiętam, 

 

01:25:08.885 --> 01:25:12.108 

może byłoby to bardzo dawno, jeżeli chodzi o tonaż, 

 

01:25:12.188 --> 01:25:14.510 

może należałoby postawić teraz. 

 

01:25:14.530 --> 01:25:16.952 

Trudno mi powiedzieć. 

 

01:25:17.032 --> 01:25:23.216 

Dla Pana wiadomości, dla Państwa, że podjęłam 

rozmowy z tym drugim 

 

01:25:23.256 --> 01:25:26.237 

rolnikiem, który ma ten ciężki sprzęt. 

 

01:25:26.297 --> 01:25:29.739 

Twierdzi, że mówi swoim traktorzystom tak, 

 

01:25:29.799 --> 01:25:35.021 

ale trudno ich jest upilnować, żeby jechali drogą 

wzdłuż wału, 

 

01:25:35.101 --> 01:25:39.042 

no jadą najkrótszą, którą mają do drogi 

utwardzonej, 

 

01:25:39.102 --> 01:25:40.123 

czytaj do asfaltu. 

 

01:25:40.783 --> 01:25:43.665 

No i tak to się dzieje, no trudno strażnika tam 

postawić. 

 

01:25:43.725 --> 01:25:46.026 

Do innych przyjmuję Panie Burmistrzu, 

 

01:25:46.066 --> 01:25:49.208 

dziękuję za odpowiedź, życzę Panu owocnych prac. 

 

01:25:49.588 --> 01:25:50.808 

- To jeśli mogę, bo coś mi umknęło, 

 

01:25:50.828 --> 01:25:54.951 

tutaj słusznie mi Pan Wojciech Szefner podpowiada. 

 

01:25:55.011 --> 01:25:57.072 

Będzie wykonana ekspertyza, ta ekspertyza będzie, 

 

01:25:57.152 --> 01:26:00.454 

tego mostku tak, będzie nas kosztować w 

najbliższym czasie około 10 tysięcy 

 

01:26:00.474 --> 01:26:03.455 

złotych i to będzie punktem wyjścia do tego w jakim 

kierunku w ogóle 

 

01:26:03.495 --> 01:26:04.756 

to ma zmierzać tak. 

 

01:26:04.776 --> 01:26:06.777 

Tak mamy wstępnie wycenione, że to będzie taki 

koszt. 

 

01:26:09.102 --> 01:26:11.603 

- Dziękuję bardzo proszę Pan Sołtys Wiesław 

Kołakowski. 

 

01:26:13.485 --> 01:26:15.546 

- Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, 

 

01:26:15.606 --> 01:26:16.987 
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Panie Burmistrzu. 

 

01:26:17.007 --> 01:26:21.369 

Chciałem dwa słowa do tego co Pani Sołtys 

Musiałek jak mówiła 

 

01:26:21.389 --> 01:26:24.111 

o spółkach wodnych. 

 

01:26:24.151 --> 01:26:30.174 

No więc prawdą jest to co mówił Pan Burmistrz że 

rolnicy właściciele 

 

01:26:30.214 --> 01:26:33.836 

gruntów przyległych do rowów nie chcą do tych 

spółek przystępować, 

 

01:26:34.037 --> 01:26:37.519 

bo wiąże to się z jakimiś tam składkami i to jest 

prawda. 

 

01:26:37.559 --> 01:26:39.940 

Nawet w poprzedniej kadencji byłem w Komisji Ds. 

 

01:26:39.981 --> 01:26:45.284 

Wsi i problematyka rowów często się przejawiała, 

 

01:26:45.344 --> 01:26:47.265 

na przykład w miejscowości Obłotne, 

 

01:26:47.285 --> 01:26:50.788 

gdzie przyszedł Pan i użalał się na zamulone rowy, 

 

01:26:50.848 --> 01:26:53.750 

pokazywał gdzieś zasypany rów. 

 

01:26:53.850 --> 01:26:57.772 

Rowy zamulone nie odprowadzają wody przy 

większych deszczach woda 

 

01:26:57.812 --> 01:27:01.435 

stoi na drodze, podlewa przyległe domostwa. 

 

01:27:02.396 --> 01:27:06.198 

Natomiast zadaje mu pytanie czemu nie przystąpicie 

do spółek wodnych. 

 

01:27:06.258 --> 01:27:09.841 

No podrapał się po główce mówi no ja nie chciałem. 

 

01:27:09.901 --> 01:27:12.903 

Także jest to prawdą że trudno ludzi zmusić do 

czegoś. 

 

01:27:12.943 --> 01:27:19.949 

Natomiast drugą rzeczą jest taką że rowy są taką 

piętą achillesową pól 

 

01:27:19.989 --> 01:27:25.773 

uprawnych, łąk i wymaga to naprawdę sporych 

nakładów żeby te rowy 

 

01:27:25.813 --> 01:27:27.455 

oczyścić. 

 

01:27:27.495 --> 01:27:32.321 

I teraz jeśli gmina ma zamiar oczyścić ileś tam 

rowów należących 

 

01:27:32.341 --> 01:27:37.468 

oczywiście do gminy to musi wydać 100 procent 

pieniędzy na to. 

 

01:27:37.488 --> 01:27:41.994 

Przykładowo jeżeli ma być rów oczyszczony za 100 

tysięcy to gmina 

 

01:27:42.014 --> 01:27:44.136 

musi wyłożyć 100 tysięcy. 

 

01:27:44.156 --> 01:27:46.317 

Natomiast jeśli pójdzie to przez spółki wodne, 

 

01:27:46.337 --> 01:27:48.937 

to wystarczy tych pieniędzy dziesięciokrotnie mniej. 

 

01:27:48.957 --> 01:27:51.758 

Przykładowo 10 tysięcy płaci gmina, 

 

01:27:51.838 --> 01:27:54.038 

a rowy mamy wyczyszczone za 100 tysięcy. 

 

01:27:54.078 --> 01:27:59.980 

Także trochę mnie to dziwi, że tak po macoszemu 

traktujemy te 

 

01:28:00.000 --> 01:28:04.641 

spółki wodne. Ja bym tutaj zachęcał do jakiejś 

współpracy z tą 

 

01:28:04.681 --> 01:28:06.661 

instytucją, bo naprawdę warto. 

 

01:28:06.721 --> 01:28:08.122 

Dziękuję. 
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01:28:08.242 --> 01:28:09.782 

- Dziękuję bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

01:28:10.442 --> 01:28:14.343 

- To w uzupełnieniu do słów Pana Wiesława tylko 

Państwu dopowiem 

 

01:28:14.403 --> 01:28:18.283 

proszę pamiętać, że mamy różną strukturę 

własnościową tych rowów 

 

01:28:18.323 --> 01:28:19.984 

i oczywiście te prace, które my, 

 

01:28:20.024 --> 01:28:23.104 

a wydajemy na to powiedzmy 300 tysięcy już w tej 

chwili. 

 

01:28:23.164 --> 01:28:27.005 

Nie będę się cofał historycznie Szanowni Państwo 

jaki procent tego 

 

01:28:27.045 --> 01:28:29.705 

przeznaczyliśmy na meliorację kiedy zostałem 

burmistrzem, 

 

01:28:29.725 --> 01:28:32.726 

bo to co my dzisiaj wydajemy to jest wielokrotnie 

więcej i ja mogę 

 

01:28:32.766 --> 01:28:36.566 

Państwu powiedzieć, że na dobrą sprawę my w 

przeciągu pięciu lat 

 

01:28:36.606 --> 01:28:42.509 

zrobiliśmy 100 procent zbiorników zbierających 

wodę w obszarze 

 

01:28:42.729 --> 01:28:46.612 

wiejskim, które wymagały prac melioracyjnych. 

 

01:28:46.672 --> 01:28:49.493 

Zostały nam w mojej ocenie dwa albo trzy zbiorniki, 

 

01:28:49.513 --> 01:28:53.436 

ale to nie takie, które w cudzysłowie wymagają 

jakichś interwencji 

 

01:28:53.476 --> 01:28:55.618 

w tym konkretnym momencie. 

 

01:28:55.678 --> 01:29:03.103 

Więc od 30 lat, bo tam tak wyglądało również 

zakrzaczenie i to co 

 

01:29:03.143 --> 01:29:05.744 

tam rosło, od 30 lat nie były realizowane. 

 

01:29:05.984 --> 01:29:08.126 

Trudno żebyśmy się z tym uporali szybko. 

 

01:29:08.166 --> 01:29:12.829 

Natomiast Panie Wiesławie my też nie wszystko w 

takiej formie 

 

01:29:12.869 --> 01:29:14.310 

moglibyśmy wykonać. 

 

01:29:14.350 --> 01:29:16.511 

Niektóre z tych rowów ze względu na charakter, 

 

01:29:16.752 --> 01:29:21.795 

mówimy też o stopnie, że tak powiem cieków 

konkretnych moglibyśmy 

 

01:29:21.835 --> 01:29:22.896 

zrzeszać bądź nie. 

 

01:29:22.956 --> 01:29:27.119 

Ja nie będę oceniał czy te 50 tysięcy o tyle wtedy 

wnioskowała spółka 

 

01:29:27.699 --> 01:29:29.000 

to jest dużo czy mało. 

 

01:29:29.040 --> 01:29:32.582 

Ja chcę tylko Państwu powiedzieć, że my od trzech 

lat na dobrą sprawę 

 

01:29:32.642 --> 01:29:35.864 

to dzięki temu, że też Rada taką decyzję podejmuje 

w budżecie 

 

01:29:35.944 --> 01:29:38.626 

przyznaje mi na realizację te środki. 

 

01:29:41.228 --> 01:29:46.230 

Wielokrotnie zwiększyliśmy nakłady na rowy tak i to 

co w tym roku 

 

01:29:46.250 --> 01:29:49.392 

jest do wykonania to też jest bardzo, 

 

01:29:49.452 --> 01:29:50.572 

bardzo, bardzo dużo. 
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01:29:50.612 --> 01:29:54.975 

Natomiast zgadzam się, że jeśli to miało być 

wykonane systemem 

 

01:29:55.015 --> 01:29:58.356 

gospodarczym i w niektórych sytuacjach może tak 

być robione. 

 

01:29:58.376 --> 01:30:03.659 

Tylko proszę pamiętać, że to i tak jest nie do 

zrealizowania w każdym 

 

01:30:03.719 --> 01:30:04.920 

przypadku z naszych pieniędzy. 

 

01:30:04.960 --> 01:30:08.481 

Po drugiej stronie muszą być też rolnicy i te osoby 

prywatne, 

 

01:30:08.521 --> 01:30:09.522 

których to są rowy tak. 

 

01:30:12.651 --> 01:30:21.773 

- Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z sołtysów lub 

mieszkańców chciałby zadać pytanie? Tak? 

 

01:30:21.813 --> 01:30:25.074 

Nie. Dobrze, nie widzę więcej zgłoszeń w tym 

punkcie przechodzimy 

 

01:30:25.154 --> 01:30:26.294 

do kolejnego punktu. 

 

01:30:26.314 --> 01:30:29.715 

Punkt 12 wolne wnioski, informacje oraz dyskusja. 

 

01:30:29.755 --> 01:30:34.376 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:30:34.436 --> 01:30:36.316 

Bardzo proszę Pan Radny Roman Wilczyński. 

 

01:30:39.371 --> 01:30:41.213 

- Panie Przewodniczący, Panowie Burmistrzowie, 

 

01:30:41.233 --> 01:30:44.515 

Wysoka Rado. 

 

01:30:44.535 --> 01:30:48.358 

Jest teraz ten czynnik społeczny właśnie na temat 

budowy biometanowni 

 

01:30:48.378 --> 01:30:50.139 

w Kijach. 

 

01:30:50.159 --> 01:30:54.363 

Chciałbym zachęcić tutaj Państwa do składania 

wniosków sprzeciwu 

 

01:30:54.403 --> 01:30:59.327 

budowy tej biometanowni, bo im więcej tych 

głosów tym lepiej. 

 

01:30:59.587 --> 01:31:02.950 

Zachęcam wszystkich radnych, żeby z rodzinami, 

 

01:31:03.030 --> 01:31:07.915 

ze znajomymi, żeby jak najwięcej tych wniosków 

sprzeciwu składać, 

 

01:31:07.935 --> 01:31:09.196 

bo to jest naprawdę bardzo ważne. 

 

01:31:09.256 --> 01:31:11.939 

To nie jest tylko, że tylko dla Kij, 

 

01:31:11.959 --> 01:31:14.301 

ale to i Kije, Mozów, Pomorsko, Brody. 

 

01:31:14.361 --> 01:31:17.544 

Oni nas po prostu rozjadą tymi ciężarówkami, 

 

01:31:17.624 --> 01:31:19.345 

którymi będą to wszystko dowodzić tutaj. 

 

01:31:20.595 --> 01:31:24.306 

Także taki apel do wszystkich nawet mieszkańców, 

 

01:31:24.347 --> 01:31:28.399 

żeby jak najwięcej tych sprzeciwów pisać. Dziękuję 

bardzo. 

 

01:31:28.897 --> 01:31:31.119 

- Dziękuję bardzo proszę Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

01:31:32.860 --> 01:31:34.822 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

01:31:34.902 --> 01:31:38.665 

Szanowni Radni ja z takimi kilkoma kwestiami, 

 

01:31:38.725 --> 01:31:44.769 
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które chciałbym aby burmistrz wystosował 

stosowne pisma 

 

01:31:44.889 --> 01:31:50.954 

do odpowiednich właścicieli przechodząc się wzdłuż 

parku Sulecha 

 

01:31:51.014 --> 01:31:54.376 

i na terenach przy osiedlu Nadodrzańskim 

zauważyłem, 

 

01:31:54.476 --> 01:32:00.199 

że niestety ciek wodny nienależący do nas jest 

mocno zabrudzony 

 

01:32:00.259 --> 01:32:04.962 

nie tylko butelkami, styropianem, ale innymi 

rzeczami, meblami. 

 

01:32:05.022 --> 01:32:08.704 

Prosiłbym o to, aby udrożnić ten ciek w przypadku, 

 

01:32:08.724 --> 01:32:12.726 

kiedy będą większe opady, żeby nie potworzyły się 

zatory 

 

01:32:12.786 --> 01:32:14.727 

i rozlewiska. To jest pierwsza kwestia. 

 

01:32:15.647 --> 01:32:20.632 

Druga kwestia dotyczy połączenia działania 

gminnego, 

 

01:32:20.653 --> 01:32:24.556 

o którym wszyscy radni tutaj też wcześniej zgłaszali i 

ja 

 

01:32:24.597 --> 01:32:30.362 

też wielokrotnie, a mianowicie dołożyliśmy 

pieniądze do Wojewódzkiego 

 

01:32:30.402 --> 01:32:31.484 

Zarządu Dróg. 

 

01:32:31.544 --> 01:32:35.368 

Mówimy o drodze Kościuszki i Bankowa. 

 

01:32:36.669 --> 01:32:39.050 

Jest to newralgiczne miejsce dlatego, 

 

01:32:39.090 --> 01:32:44.534 

że osoby wychodzące z parku idą na sikot za 

przeproszeniem, 

 

01:32:44.574 --> 01:32:46.855 

najkrótszą możliwą drogą. 

 

01:32:46.915 --> 01:32:48.696 

Myślę, że to już jest ten moment, 

 

01:32:48.756 --> 01:32:50.878 

aby tę kwestię rozwiązać. 

 

01:32:51.983 --> 01:32:55.706 

Chyba najlepszym rozwiązanym są bariery 

zakazujące wejścia 

 

01:32:55.766 --> 01:32:59.108 

w niewłaściwym miejscu na to skrzyżowanie, 

 

01:32:59.148 --> 01:33:02.930 

poza tym też uregulowanie kwestii Bankowa, 

 

01:33:03.010 --> 01:33:06.353 

Słoneczna, żeby ten fragment też naprawić, 

 

01:33:06.373 --> 01:33:10.956 

bo skoro będzie ładnie zrobiony ciąg tak jak Pan 

burmistrz wspominał 

 

01:33:10.976 --> 01:33:14.898 

ulica Kościuszki Bankowa w kierunku ulicy 

Przemysłowej to ta nasza 

 

01:33:14.978 --> 01:33:19.101 

część od Słonecznej w tym kierunku dopełniłaby 

tego charakteru 

 

01:33:19.141 --> 01:33:21.623 

i mielibyśmy taką kompleksową, piękną inwestycję. 

 

01:33:23.964 --> 01:33:30.105 

Poprosiłbym o zwiększenie ruchów związanych z 

łataniem dziur. 

 

01:33:30.165 --> 01:33:34.206 

Jest to naprawdę problem dla kierowców i myślę, 

 

01:33:34.246 --> 01:33:38.427 

że też dla samej gminy, bo jeżeli mieliśmy 

zawnioskowaną większą 

 

01:33:38.487 --> 01:33:43.188 

składkę o ponad 100 procent wynikającą z 

odpowiedzialności cywilnej, 
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01:33:43.248 --> 01:33:45.729 

to jest dla mnie jedyny fakt potwierdzający, 

 

01:33:45.789 --> 01:33:49.450 

że osób zgłaszających szkody między innymi 

komunikacyjne jest więcej. 

 

01:33:50.130 --> 01:33:54.711 

Więc warto byłoby po prostu poprosić te firmy 

łatające, 

 

01:33:54.751 --> 01:34:00.112 

aby wykonywały tą usługę po prostu w sposób 

bardziej prawidłowy albo 

 

01:34:00.132 --> 01:34:04.453 

po prostu żeby jak najszybciej usługę wykonały. 

 

01:34:04.533 --> 01:34:08.234 

Myślę, że warto byłoby się też zastanowić nad 

sposobem oczyszczania 

 

01:34:08.254 --> 01:34:13.696 

miasta. To jest prośba do burmistrzów oraz też do 

spółki, 

 

01:34:13.716 --> 01:34:15.596 

która się tym zajmuje. 

 

01:34:15.616 --> 01:34:19.581 

Nie wiem czy dobrym rozwiązaniem jest przejazd 

traktoru po chłodniku 

 

01:34:19.641 --> 01:34:22.364 

i zamiatanie traktorem chodnika. 

 

01:34:22.444 --> 01:34:25.488 

Myślę, że niszczymy w ten sposób infrastrukturę, 

 

01:34:25.508 --> 01:34:27.850 

która nie jest chyba przygotowana na taki ciężar, 

 

01:34:28.231 --> 01:34:29.772 

czyli na ciągnik, który to robi. 

 

01:34:30.453 --> 01:34:34.575 

Warto byłoby się zastanowić czy nie zakupić albo 

dofinansować w tym 

 

01:34:34.595 --> 01:34:37.136 

momencie spółki albo poprosić spółkę, 

 

01:34:37.176 --> 01:34:41.818 

żeby zakupiła sprzęt lżejszy do utrzymania tej 

infrastruktury, 

 

01:34:41.858 --> 01:34:43.778 

bo po prostu wydajemy raz pieniądze, 

 

01:34:43.798 --> 01:34:46.379 

a później ich nie szanujemy, bo je po prostu w tym 

momencie przy 

 

01:34:46.419 --> 01:34:49.321 

takiej konserwacji niszczymy. Dziękuję bardzo. 

 

01:34:50.681 --> 01:34:52.242 

- Dziękuję bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

01:34:55.710 --> 01:34:59.135 

- Panie Sebastianie, regularnie atakujemy Wody 

Polskie jako 

 

01:34:59.175 --> 01:35:02.319 

właściciela cieku wodnego Sulechówki. 

 

01:35:02.379 --> 01:35:05.803 

Nie jest żadną tajemnicą, że również w systemie 

gospodarczym czasami 

 

01:35:05.843 --> 01:35:09.568 

reagujemy sami, szczególnie na wysokości szkoły, 

 

01:35:09.628 --> 01:35:11.591 

szkoły podstawowej nr 3 i osiedla. 

 

01:35:13.052 --> 01:35:17.134 

Ale oczywiście na wiosnę tradycyjnie i tym razem 

skierujemy. 

 

01:35:17.174 --> 01:35:18.595 

My tak naprawdę domagamy się tego, 

 

01:35:18.635 --> 01:35:22.297 

żeby przeprowadzono prace rekultywacyjne tego 

cieku, 

 

01:35:22.317 --> 01:35:24.619 

od kilku lat się tego domagam. 

 

01:35:24.659 --> 01:35:27.160 

Jeśli chodzi o przejście na skrzyżowaniu Bankowa, 

 

01:35:27.200 --> 01:35:30.802 

Przemysłowa, Kościuszki to ja już Państwu 

zadeklarowałem na komisji, 
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01:35:30.882 --> 01:35:35.565 

że w momencie kiedy i o to prosiłem tak jak 

rozumiem Pan Przemysław 

 

01:35:35.605 --> 01:35:39.669 

pokład organizując spotkanie też była mowa na 

temat wydyskutowania 

 

01:35:39.709 --> 01:35:43.674 

przejścia dla pieszych w ogóle które miałoby się też 

tam w końcu 

 

01:35:43.714 --> 01:35:45.917 

zakładamy pojawić. 

 

01:35:46.218 --> 01:35:47.379 

Na pewno nie w każdym kierunku. 

 

01:35:47.419 --> 01:35:50.383 

To też nie mam wątpliwości że na to się drogi 

wojewódzkie nie zgodzą 

 

01:35:50.443 --> 01:35:53.227 

ale myślę że to byłby krok we właściwą stronę. 

 

01:35:54.528 --> 01:36:00.071 

Wtedy sygnalizowałem, że ten kierunek od tego 

skrzyżowania w kierunku 

 

01:36:00.111 --> 01:36:05.893 

ulicy Bankowej i chodnik, który tam jest zrobiony 

wymaga interwencji 

 

01:36:05.913 --> 01:36:09.114 

z naszej strony i na pewno docelowa jeszcze w tym 

roku będę 

 

01:36:09.154 --> 01:36:10.995 

proponował Państwu dołożenie środków po to, 

 

01:36:11.015 --> 01:36:15.317 

żeby po własnej stronie też pewne zadanie 

rozszerzająco zrealizować. 

 

01:36:15.797 --> 01:36:19.338 

Jeśli chodzi o składkę ubezpieczeniową. 

 

01:36:19.398 --> 01:36:22.499 

Panie Sebastianie w tym roku składka wzrosła nam 

tylko i wyłącznie 

 

01:36:22.539 --> 01:36:25.240 

z jednego powodu, drastycznie to jest akcja 

powódź. 

 

01:36:26.341 --> 01:36:28.522 

Niestety takie są konsekwencje. 

 

01:36:28.722 --> 01:36:30.422 

Zostaliśmy zaliczeni. 

 

01:36:30.462 --> 01:36:33.163 

Liczymy że oczywiście dostaniemy z tego tytułu 

jakieś pieniądze, 

 

01:36:33.223 --> 01:36:36.725 

bo ja na tą chwilę jeszcze na koncie ich generalnie 

nie mam, 

 

01:36:36.785 --> 01:36:40.886 

poza częścią pieniędzy z ubezpieczenia bo takie już 

wpływają to 

 

01:36:40.926 --> 01:36:43.047 

wprost do jednostek ze względu na indywidualne 

wnioski. 

 

01:36:43.787 --> 01:36:47.528 

Natomiast rzeczywiście 100 procent więcej płacimy 

składki 

 

01:36:47.568 --> 01:36:50.709 

ubezpieczeniowej, ale mówię tu jest powódź 

wprost. 

 

01:36:50.769 --> 01:36:52.930 

Zresztą niektórzy ubezpieczyciele z tego powodu nie 

byli 

 

01:36:52.970 --> 01:36:59.152 

zainteresowani w ogóle podjęciem się współpracy i 

sprzątanie. 

 

01:36:59.332 --> 01:37:01.733 

Czy ma Pan na myśli jakąś konkretną lokalizację? 

 

01:37:01.833 --> 01:37:06.375 

Bo ja powiem tak no miałem sygnał chociażby 

dotyczący ścieżki 

 

01:37:06.395 --> 01:37:08.696 

rowerowej. 

 

01:37:08.756 --> 01:37:13.382 
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Choć jak sprawdziłem to akurat w mojej ocenie 

sposób wykonania był 

 

01:37:13.402 --> 01:37:19.790 

w stu procentach prawidłowy, tak naprawdę najazd 

środkiem ścieżki 

 

01:37:19.870 --> 01:37:22.494 

i drugie koło poboczem jest właśnie tak jak to 

powinno wyglądać, 

 

01:37:22.554 --> 01:37:28.418 

a zamiatarka z tego piasku, igliwia i wielu rzeczy jest 

tyle, 

 

01:37:28.458 --> 01:37:30.019 

że to dokładnie tak trzeba wykonać. 

 

01:37:30.059 --> 01:37:35.682 

Nawet powiedziałbym, że lżejszy pojazd musiałby 

jechać obrzeżem 

 

01:37:35.742 --> 01:37:39.624 

ścieżki i to powodowałoby problemy techniczne. 

 

01:37:39.644 --> 01:37:41.125 

Natomiast jeśli mówi Pan o mieście, 

 

01:37:41.185 --> 01:37:44.687 

stuprocentowa zgoda, bo ja nie wiem czy Państwo 

pamiętacie, 

 

01:37:44.727 --> 01:37:47.529 

ale jak rozmawialiśmy o budżecie na ten rok, 

 

01:37:47.569 --> 01:37:49.290 

nie wiemy ostatecznie w jakim kierunku to pójdzie, 

 

01:37:49.330 --> 01:37:52.071 

ale między innymi prosiliśmy państwo o to, 

 

01:37:52.111 --> 01:37:57.652 

żeby lekki pojazd, który miałby wspomagać kwestie 

sprzątania został 

 

01:37:57.712 --> 01:37:58.932 

elektryczny. 

 

01:37:58.992 --> 01:38:02.353 

Zresztą sugerowaliśmy pojazd elektryczny mały, 

 

01:38:02.613 --> 01:38:04.394 

który miałby właśnie w te alejki parkowe, 

 

01:38:04.434 --> 01:38:06.834 

tudzież chodniki właśnie w ten sposób wjeżdżać. 

 

01:38:06.894 --> 01:38:10.535 

Więc tutaj Panie Sebastianie dostrzegam dokładnie 

to samo i pełna 

 

01:38:10.555 --> 01:38:12.175 

zgoda. Ma pan rację. 

 

01:38:12.215 --> 01:38:15.476 

Uważam, że powinniśmy ewoluować właśnie w tym 

kierunku i tam gdzie 

 

01:38:15.516 --> 01:38:18.557 

będzie to możliwe nie używać ciężkiego sprzętu. 

 

01:38:19.018 --> 01:38:22.329 

Ale to o czym Pan powiedział w sensie zwracania 

uwagi jak gdyby apelu 

 

01:38:22.369 --> 01:38:25.900 

do wykonawcy to swoją drogą to jak gdyby 

dodatkowo przyznaje rację. 

 

01:38:28.590 --> 01:38:31.852 

- Dziękuję bardzo, proszę ad vocem Pan Radny 

Przemysław Pokład. 

 

01:38:32.313 --> 01:38:33.434 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:38:33.454 --> 01:38:35.495 

Panie Przewodniczący, Panie, Panowie Radni, 

 

01:38:35.555 --> 01:38:38.877 

Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo jak zostałem 

wywołany przez Pana 

 

01:38:38.917 --> 01:38:41.980 

Burmistrza. Panie Burmistrzu jestem w kontakcie z 

Zastępcą Pana, 

 

01:38:42.180 --> 01:38:46.503 

Panem Marcinem Górznym i w temacie właśnie 

Kościuszki, 

 

01:38:46.543 --> 01:38:54.809 

Bankowa to wiem, że ma być spotkanie 31 

listopada, marca, 

 

01:38:54.829 --> 01:38:57.310 
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wszyscy żeśmy, marca o godzinie 12 tylko jeszcze 

czekam 

 

01:38:57.350 --> 01:38:59.292 

na potwierdzenie. 

 

01:38:59.352 --> 01:39:03.616 

żeby tam inne instytucje odpowiedziały czy będą i 

też zachęcam 

 

01:39:03.656 --> 01:39:07.100 

nie tylko członków Komisji Przestrzegania Prawa i 

Ochrony Środowiska, 

 

01:39:07.120 --> 01:39:08.962 

ale innych radnych na to spotkanie. 

 

01:39:08.982 --> 01:39:12.045 

Jeżeli będzie już to dostaniemy taką informację 

potwierdzone, 

 

01:39:12.065 --> 01:39:14.467 

bo to takie będzie spotkanie nieformalne Komisji. 

 

01:39:14.487 --> 01:39:17.110 

Natomiast jak już jestem przy głosie to zapraszam 

na posiedzenie 

 

01:39:17.170 --> 01:39:22.135 

Komisji i członków Komisji w najbliższy czwartek o 

godzinie 8.00 rozpoczynamy 

 

01:39:23.418 --> 01:39:26.139 

posiedzenie komisji takie wyjazdowe na placu 

 

01:39:26.139 --> 01:39:28.575 

zabaw w miejscowości Obłotne. Dziękuję bardzo. 

 

01:39:29.383 --> 01:39:30.804 

- Dziękuję bardzo proszę. 

 

01:39:30.864 --> 01:39:34.566 

Ad vocem Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

01:39:34.626 --> 01:39:37.507 

- Panie Burmistrzu ad vocem dotyczy wyjaśnienia. 

 

01:39:37.547 --> 01:39:39.388 

Chodzi o park Sulecha. 

 

01:39:39.408 --> 01:39:42.690 

Chodzi o ciąg Piaskowa Południowa. 

 

01:39:42.730 --> 01:39:45.672 

Chodzi o odcinek ulicy Odrzańskiej. 

 

01:39:45.732 --> 01:39:48.854 

Naocznie traktor jeździł i zamiatał, 

 

01:39:48.934 --> 01:39:51.955 

ale dotyczy to też akcji zima czyli sypania piasku. 

 

01:39:52.015 --> 01:39:55.617 

Analogicznie najbardziej widoczne naruszenia 

infrastruktury są 

 

01:39:55.677 --> 01:39:58.879 

na terenie najbardziej podmokłym ale o tym Pan 

wie, park Sulecha. 

 

01:40:01.317 --> 01:40:02.518 

- Dziękuję. 

 

01:40:02.538 --> 01:40:08.060 

Nie widzę więcej głosu w tym punkcie przechodzimy 

do kolejnego punktu. 

 

01:40:08.080 --> 01:40:10.661 

Wysoka Rado stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został 

 

01:40:10.701 --> 01:40:13.863 

zrealizowany. Zamykam XIV sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie IX 

 

01:40:13.903 --> 01:40:15.823 

kadencji. Dziękuję bardzo. 


